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► - Położyli poszkodowanego koło śmietnika. Jeden z mężczyzn zdjął koszulkę i zaczął tamow ać krew
- tak świadkowie próbowali pomóc 23-latkowi. który' został ugodzony nożem w brzuch. Ofiara
ataku przebywa w jednym z poznańskich szpitali. Nożownik został tymczasowo aresztowany.
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Kto zapłaci
nowy podatek?
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KOTLIN

Radny przeciwny 
drodze dla 
sąsiedniej gm iny

Biskup kaliski 
na opłatku  
w  ratuszu

Ża łu je , że nie m óg ł 
zostać w ó jte m  m iasta

NOWE MIASTO

Nie chcą udziałów 
w spółce śmieciowej, 
bo czują sią 
niepoważnie 
traktowani
ŻERKÓW

Komu chodnik, 
a komu 
plac zabaw
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" Zawsze tam, gdzie Ty

Szczęśliwy człowiek z Jarocina [ZOBACZ W ID E O ]

Czy w Jarocinie powinien 
powstać mural upamiętniający 
Powstanie Wielkopolskie?

85%  15%
TAK NIE

~  XXL: Który z facetów.za
mieniłby się z nim na mie
siąc i pokazał że ma.Jaja- 
„SZACUN DLA GOŚCIA
— elka: Szacunek dla pana 
Władysława, znamy go na 
naszym osiedlu.
~  prawda: Bóg na sądzie 
ostatecznym nie zapyta o to 
ile zarobiłeś albo jaki mają
tek uzbierałeś ale o co inne 
.....a urzędnicy komu słu
żą ci na wysokich stołkach, 
zwykłym ludziom czy „m o
codawcom” , stosują prawo 
które niszczy wielokrotnie 
•niesprawiedliwie człowieka 
~  Fela: Szacunek do Czło
wieka - wartość zapomnia
na; a w rzeczyw istości
- BEZCENNA. Wszystkie
go dobrego dla tego Pana. 
Kogo z nas ucieszyłby taki 
dzier\py zarobek ? Na nasze

podwórko też zagląda i pusz
ki zabiera. A ten porządek 
na wózku.
~  Z n a jo m y: Czy on taki 
szczęśliwy .... ja w to wąt
pię. No i dochody zaniżył 

.znacznie. Pali papierosy a to 
kosztuje. Za to co zadekla
rował to na paczkę dzien
nie by starczyło. A gdzie 
tu czynsz ,opłaty i obiadki 
które mu konkubina gotuje 
... ? Ale niech tam, jego ży
cie - jego dola lub- niedola. 
W porównaniu co miał kie
dyś to może i poczuł pewien 
kom fort. Znam go z lat 70 
tych i wiem jaki był kiedyś. 
Zycze mu dobrze ....*
-  bartek: często go mijam 
po drodze ...jak go teraz spo
tka to zrobię mu jakiś fajny 
prezent:)
~  uczynny: Wielokrotnie go

widuje w Jarocinie. Niesa
mowity człowiek. Zmienia
łem całkowicie o nim zdanie. 
I obiecuje, że będę mu po
magał jak tylko nadarzy mi 
się okazja. Tego życzę sobie 
i wszystkim komentującym. 
Wszystkiego dobrego Panie 
Władysławie.-..
~  alex: Znam go osobiście 
od lat szkolnych...życzę mu 
wszystkiego dobrego w tym 
nadchodzącym Nowym Roku 

super: No i wreszcie cie
kawy temat- można powie
dzieć wzruszający wszyst
kiego dobrego dla tego pana 
w tym nowym roku aby zna
lazł sie jakiś pomyśl środki 
by pana wesprzec- 
— ivo: Zycze temu panu 
wszystkiego dobrego, widać 
jest szczęśliwy,najważniej
sze ze przestał pic

1. Uprawiał seks 
z 13-letnfą sąsiadką. 

Trafił do aresztu

2. Jarociniacy witają Nowy 
Rok na rynku [WIDEO]

3. Szczęśliwy człowiek 
z Jarocina [WIDEO]

4. Eksplozja pieca 
centralnego ogrzewania

5. Będzie mroźno!

la m c lm k a Q

Z  P R Z Y M R U Ż E N IE M  O K A ...

Podsumowania i życzenia przewodniczącego Szczerbania
Podczas ostatniej w 2015 

roku sesji rady gminy Jara- 
czewp, przewodniczący rady 
powiatu Jan Szczerbań pod
szedł do mównicy, by podsu
mować mijający rok i złożyć 
życzenia na 2016. Można było '• 
odnieść wrażenie, że mocno 
improwizował albo nie czul 
się jęszcze najlepiej po - jak 
tłumaczył - niedawno przebytej 
chorobie. :

Jest faktem, że jest
- Udało nam się tutaj z ko

legą Teodorem Grobelnym (rad
ny powiatowy - przyp. red.) 
wywalczyć, że nie na słowo, ale 
w budżecie, wreszcie chodniki 
w Rusku. To co sobie pani soł
tys z Ruska życzyła, tyle lat o to 
walczyła, teraz ju ż jest faktem ,' 
że je st. Pani wspomniała mi 
w przerwie, że 33 lata czekała, 
więc jubileusz będzie. Tak, że

zrobimy, bo faktycznie ju ż lżej 
z panem Teodorem, bo ciągło 
się, ciągło, ciągło i nie szło z tego 
kawałka wyjść, nie? Tak, że tylko 
tyle powiem, nie?

W zdrowiu 
i z problemami

- CZego życzyć... Powiem 
tak... R za d ko  byw am  (na  sesjach  
g m in y  Ja ra c z e w o  - przyp . red.), 
bo wiadomo, też godzę pracę jako

przewodniczący rady z pracą za
wodową. Nie to, że nie chcę, tylko 
zawodowo nie jestem  w stanie 
podołać, a zawsze - jak tylko mogę 
i jest czas - to chętnie tutaj do 
państwa przyjeżdżam. Żebyśmy 
się dalej spotkali, tak jak w 2015 
(...) w tym gron ie, w tym samym 
zdrowiu, z tymi samymi proble
mami, które są, bo po to jesteśmy, 
żeby każdy z mieszkańców miał 
prawo do nas przyjść.

Czesław Jarecki, były przewodni
czący nowomiejskiej rady, obecny 
podczas październikowej komisji 
rady gminy.

PYTANIE, ZĘBY W ÓJT  
N IE ODJECHAŁ

' W ostatni wtorek grudnia wójt Kotlina 
był bardzo .zajęty. Tego dnia spóźnił się tro
chę na posiedzenie komisji budżetu, bo miał 
spotkanie związane z odbiorerfi największej 
inwestycji w minionym roku - stacji uzdat
niania wody w Woli Książęcej. W trakcie 
posiedzenia wyszedł porozmawiać przez te
lefon, a pó powrocie zaznaczył, że czeka na . 
kolejny telefon. Obecność włodarza gminy 
na posiedzeniu chciał wykorzystać radny 
Zdzisław Staszak.

- Chciałem zadać pytanie wójtowi, bo pan 
wójt może m i odjedzie - rozpoczął" radny.

Sala zareagowała śmiechem.
- To je s t za szeroko zrozum iane - sko

mentował radny.
- Aby n ie  na zawsze - rzucił ktoś z sali.
- Jak zrozum ie liśc ie? Pan w ójt m ówił, 

że czeka nai te lefon - zaczął się tłumaczyć 
radny, po czym.zadał pytanie.

Mirosław Paterczyk obiecał wyjaśnić sprawę. 
Wójt nie poczuł się urażony stwierdzeniem rad
nego, bo na zakończenie wypowiedzi zażartował:

- Gorzej byłoby, jakby  padło: wójt zszedł.

NIE ŻAŁUJE, CZUJE 
SIĘ W O L N Y M  

‘ C ZŁO W IE K IE M
Końcówka roku skłania do refleksji 

i podsumowań. Takiemu nastrojowi poddał 
się również Karol Matuszak, radny powia
towy Polskiego Stronnictwa Ludowego 
(z prawej). W czasie ostatniego pośiedzenia 
Rady Powiatu Jarocińskiego zajął miejsce 
przy końcu stołu. W pewnym momencie 
popatrzył na salę, zamyślił się i stwierdził: 
- Rok tem u s iedz ia łem  tam  - wskazał 
stół prezydialny. - U szczytu tego stołu, 
a dzisiaj..'. - zawiesił głos. Po chwili jednak 
dodał: ■•Ale n ie żałuję. Czuję się wolnym  
człowiekiem .

, Przypomnijmy: Karol Matuszak jesienią 
2014 roku po wyborach samorządowych 
i zawarciu przez Polskie Stronnictwo Lu
dowe koalicji z Ziemią Jarocińską został 
przewodniczącym rady powiatu. Z tej racji 
siedział przy prezydialnym stole i prowa
dził obrady. Po kilku miesiącach koalicja 
się rozpadła, a Matuszak zrezygnował 
z kierowania radą. Zastąpił go Jan Szczer
bań. - (ann)

http://www.jarocinska.pl
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WŁADZE JAROCINA REALIZUJĄ ZAPOWIEDZI ZMIAN W  OŚWIACIE

Witaszyce na pierwszy ogień
1  Rada Miejska w Jarocinie przyjęta uchwałę o zamiarze utworzenia Zespołu Szkół w Witaszycach. Jeśli 
ostatecznie do tego dojdzie, nowa publiczna placówka będzie się składała z trzech obecnie funkcjonujących 
- przedszkola, szkoły podstawowej i gimnazjum. Dyrektor zespołu zostanie wyłoniony w konkursie.

W przeciwieństwie do ubiegłe
go roku, kiedy w ładze „na siłę” 
i w ostatniej chwili zlikwidowały 
cztery publiczne placówki, tym ra
zem zapowiedzi zmian w gminnej 
oświacie pojawiły się już wiele ty
godni temu.

Najpierw burmistrz Adam Paw- 
Jicki oraz jego zastępca Robert. Kaź- 
mierczak mówili dyrektorom szkól, 
że ewentualne dalsze zmiany zależą 
od tego, jak będą gospodarow a

li pieniędzmi. Kilka tygodni temu 
w iceburm istrz ogłosił oficjalnie, 
że likwidacji w.przyszlym roku nie 
będzie. Planowane jest za to utwo
rzenie zespołów szkół w kilku-miej- 
scowościach. Na pierwszy ogień idą 
Witaszyce.

Uchwala o zamiarze utworzenia 
zespołu szkól jest pierwszym elemen
tem procedury. Przyjęto ją  w ubie
głym tygodniu. Teraz w ciągu dwóch 
miesięcy powinna zostać podjęta ko

lejna uchwala - o utworzeniu zespołu 
szkól. Zacząłby on funkcjonować 
1 września. -C o z kadrą nauczycielską 

pa połączeniu i co z dyrektorami przed
szkola, szkoły i gimnazjum ? - dociekał 
Tadeusz Kuberka, radny z tej miej
scowości. Odpowiedzi udzieliła mu 
dyrektor wydziału oś wiaty~Urzędu 
Miejskiego w Jarocinie. - Pracownicy 
przejdą do zespołu szkół na zasadzie 
porozum ienia stron. Na stanowisko 
dyrektora zostanie ogłoszony otwarty

konkurs. Obecni dyrektorzy także będą 
mogli w nim wziąć udział. Nawet jeśli 
przestaną pełnić funkcję, to pozostaną 
w zespole szkó ł ja ko  nauczyciele - 
przedstawiła plany Bożena Kubacka.

Jak wynika z zapowiedzi wice
burmistrza Kaźmierczaka, następne 
w „kolejce” do połączenia są pla
cówki oświatowe w Jarocinie oraz 
Mieszkowie.

.  PIOTR IGNASIAK
p.ignasiak@jarocinska.pl

Eksplozja pieca zniszczyła budynek
Wybuch pieca centralnego ogrze

wania był przyczyną pożaru budynku 
gospodarczego na ul. Nowej w Miesz
kowie. Jarocińscy strażacy otrzymali 
zgłoszenie w niedzielę o godz. 4.00.
Eksplozja zniszczyła budynek.

Piec c.o. sjużył do ogrzewania pobli
skiego budynku mieszkalnego, w którym 
przebywało 8 osób. Na szczęście nikt 
nie ucierpiał. - Działania strażaków po
legały na ugaszeniu powstałego pożaru, 
zabezpieczeniu konstrukcji dachu stem-. 
plam i podporowymi. Przy utyciu taśmy 
ostrzegawczej zabezpieczono budynek przed 
dostępem osób postronnych - informuje 
Bartosz Majsnerowski, dyżurny Pań
stwowej Straży Pożarnej w Jarocinie.

Pogorzelisko sprawdzono przy pomo
cy karnety termowizyjnej, nie stwierdzono 
ognisk pożaru. W akcji uczestniczyły 3 
zastępy straży: JRG Jarocin, OSP Miesz
ków i Cielcza.

Czy budynek nadaje się do dalszego 
użytkowania? O tym zdecyduje inspektor 
nadzoru budowlanego.

(era)

► JAROCIN

Nadzwyczajny 
początek roku 
radnych

Godzinę.trwało pierwsze w nowym roku posiedzenie' 
Rady Miejskiej w Jarocinie. Rozstrzygnięto na nim"kwestie 
związane m.in. z funkcjonowaniem nowej jednostki (patrz 
artykuł obok), a także skargę do Wojewódzkiego Sądu Ad
ministracyjnego na uchwalę Regionalnej Izby Obrachunko
wej - chodzi o gminne dotacje na inwestycje dla organizacji 
pozarządowych, które działają na własnym majątku. Obie 
uchwały przyjęto większością głosów, przy sprzeciwie dwojga 
radnych z PSL-u obecnych ną sesji W pozostałych punktach, 
już. jednogłośnie, uchwalono m.in. wniesienie majątku gmi
ny do spółki PWiK, a także ustanowiono nowy przystanek 
autobusowy na wybudowanym niedawno odcinku ulicy 
Jarmarcznej w Jarocinie.

Pierwsza tegoroczna sesja miała formulę nadzwyczaj
ną. Oznaczało to m.in. brak poprzedzających ją  posiedzeń 
komisji, a także punktu „wolne głosy i wnioski” w porządku 
obrad.

(igi)

► POWIAT

Przedsiębiorcy 
rozliczą podatek 
w  jednym miejscu

Od 1 stycznia zmienia się właści
wość urzędów skarbowych w zakresie 
podatku VAT. Rozliczany będzie on 
w tym samym urzędzie skarbowym, co 
podatek dochodowy. Co ważne, nowe 
regulacje nie wymagają od podatników 
składania jakichkolwiek aktualizacji 
danych lub oświadczeń. Wprowadzona 
zmiana następuje bowiem z urzędu.

Dotychczas o urzędzie, w którym 
przedsiębiorca płaci! podatek docho
dowy decydował adres'zamieszkania 
lub siedziba firmy, natomiast urząd, 
w którym regulował on podatek VAT 
określało fniejsce prowadzenia dzia

łalności.
Od nowego roku deklaracje, infor

macje podsumowujące oraz korekty tych 
dokumentów, dotyczące okresu sprzed 
1 stycznia 2016 r., należy składać już 
do nowego urzędu skarbowego. Nato
miast postępowania i kontrole podatko
we, czynności sprawdzające oraz inne 
sprawy w zakresie podatku od towarów 
i usług, rozpoczęte i niezakończone do 
1 stycznia, będą nadal prowadzone 
przez dotychczasowych naczelników 
urzędów skarbowych - właściwych przed 
npwym rokiem.

. * (ann)

► JAROCIN

Dyrektor został 
dyrektorem

Mariusz Gryska nie jest już 
dyrektorem wydziału administracji 
w Urzędzie Miejskim w Jarocinie. 
Z początkiem roku przeniesiono 
go do nowo powstałego Centrum 
Usług Wspólnych. Został tam...' 
dyrektorem.

Centrum Usług Wspólnych 
to nowa jednostka organizacyj
na gminy, która formalnie zaczę
ła funkcjonować 1 stycznia, ale 
wtedy chyba tylko wiceburmistrz 
Witoslaw Gibasiewicz wiedział, na 
czym ma polegać to funkcjonowa- 

* nie. W praktyce CUW „mszy!” do
piero trzy dni później, w pierwszy 
poniedziałek nowego roku. Tego 
dnia rano odbyta się nadzwyczajna 
sesja rady miejskiej, na której zde
cydowano m.in. o tym, jaki zakres 
zadań przejmie nowa jednostka. 
W  trakcie obrad radna Katarzyna 
Szymkowiak upomniała się o in-. 
formacje, które miały zostać przed
stawione jeszcze w grudniu - kto 
będzie szefem CUW i co z pracą 
dla dotychczasowych księgowych 
w szkołach. - Mariusz Gryska bę
dzie pebiił obowiązki dyrektora cen
trum - odpowiedział wiceburmistrz 
Witoslaw Gibasiewicz. Na jakich 
zasadach otrzymał to stanowi
sko? - Poprzez powierzenie na okres 
trzech miesięcy. Później zostanie 
przeprowadzony konkurs - uzupeł
nia Michał Fijałkowski, sekretarz 
gminy Jarocin.

Mariusz Gryska przez ostatni 
rok był dyrektorem wydziału ad
ministracji. Kiedy w poniedział
kowe popołudnie zastaliśmy go 
w urzędzie, był w trakcie pako
wania się (siedziba CUW mieści 
się w budynku obok, przedtem 
zajmowanym przez straż miej
ską), Wcześniej odbył rozmowy 
z dotychczasowymi pracownikami 
księgowości w szkołach. - Chodzi 
o 15 osób. Wszystkie otrzymnały pro
pozycje przejścia do CUW i nikt nie 
odmówił. Nastąpi to każdorazowo 
za porozumieniem stron - wyjaśnia 
Gryska. Kto zastąpi go w urzędzie?
- Nie będzie dyrektora tego wydziahi 
ja  przejmę jego obowiązki - mówi 
sekretarz gminy. ■

PIOTR IGNASIAK 
p.ignasiak@jarocinska.pl

Mariusz Gryska staje się 
gminnym specjalistą do zadań 
specjalnych. Kilka miesięcy temu 
musjał się zmagać z likwidacją 
straży miejskiej, teraz został 
szefem nowej jednostki, której 
funkcjonowanie pozostaje 
niewiadomą

► CZYM ZAJMIE SIĘ CENTRUM  
USŁUG WSPÓLNYCH?

Zgodnie z uchwałą rady miejskiej, 
Centrum Usług Wspólnych zajmie się 
księgową obsługą jednostek gminnych, 
w tym wszystkich szkół publicznych. 
Obsługa ma obejmować m.in. sprawy 
kadrowo-placowe, sprawozdawczość 
finansową, opracowanie projektów 
uregulowań wewnętrznych jednostek 
w zakresie rachunkowości, ewidencjo
nowanie ćianych o przychodach oraz 
wykonywanie dyspozycji środkami pie
niężnymi zleconych przez kierowników 
jednostek.

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
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► POKŁÓCILI SIĘ O ZAROBKI

Dźgnął go nożem 
w brzuch i poszedł sobie
J - Położyli poszkodowanego koło śmietnika. Jeden z mężczyzn zdjął koszulkę i zaczął tamować krew - tak świadkowie próbowali pomóc 
23-latkowi, któiy został ugodzony nożem w brzuch. Ofiara ataku przebywa w jednym z poznańskich szpitali. Nożownik został tymczasowo 
aresztowany. • '

Ranny trafił z uszkodzoną wątrobą do 
szpitala w Jarocinie. - Pacjent miał masywne krwa
wienie do jam y brzusznej. Została przeprowadzona 
operacja - informuje dr n. med. Włodzimierz 
Budzyński, kierownik jarocińskiego szpitala. 
- 29 grudnia pacjent został przetransportowany 
na dalsze leczenie do Kliniki Chirurgii Przewodu 
Pokarmowego w Poznaniu - dodaje lekarz.

Do zdarzenia doszło na ul. Bema około 
godz. 23.30. - 31-letni mężczyzna, z  niewyjaśnio
nych przyczyn, podbiegł do 23-letniego mieszkańca 
Jarocina i ugodził go nożem kuchennym. Cios 
trafił ofiarę w brzuch powodując głęboką ranę. 
Następnie napastnik oddalił się - mówi ml. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie. Ranny 23-latek 
zdołął dobiec do idących drogą dwóch mężczyzn, 
którzy wezwali policję i pogotowie oraz udzielili 
pierwszej pomocy poszkodowanemu. Zaatako
wany mężczyzna został zabrany do. szpitala.

Funkcjonariusze bardzo szybko zatrzymali 
napastnika, którym okazał się mieszkaniec gminy 
Jarocin. Agresora ujęto w mieszkaniu. W jego

organizmie stwierdzono ponad 2 promile alkoho
lu. - Jeszcze tego samego dnia trafił do policyjnego 
aresztu. Z  uwagi na stężenie alkoholu we krwi, 
31 -letni mężczyzna mógł być przesłuchany dopiero 
następnego dnia - wyjaśnia rzecznik policji.

Prokuratura Rejonowa w Jarocinie wystąpiła 
do sądu z wnioskiem o zastosowanie wobec 
31-latka środka zapobiegawczego w postaci 
tymczasowego aresztowania. Sąd w Jarocinie 
postanowił, że mężczyzna trafi do aresztu na 
najbliższe trzy miesiące.

- Po opublikowaniu informacji o zdarzeniu 
na portalu jarocinska.pl rozgorzała dyskusja 
na temat jego przebiegu ” Świadkowie powinni 
przedstawić swoją wersję publicznie. Fakty, które 
przedstawia policja do publicznej wiadomości są
inne. Nasuwa się pytanie, dlaczego....ochrona
sprawcy? - pyta internauta o nicku „prawda”. 
Jeszcze inny zauważa, ze do dźgnięcia doszło 
innym nożem. „Nóż, to nie kuchenny tylko tzw. 
sprężynowiec, a sprawca znał ofiarę i kolegów z nim 
przebywających z ustaleniem tożsamości i zamiesz
kania nie było problemu’'- pisze ,ja”. .Masz, rację

tylko znam sytuację..., a to co przedstawione mija- 
się z faktami. Sprawca wynajmuje mieszkanie od 
adwokata..."

„G azeta” dotarła do świadków Zdarze
nia. Jeden z nich podkreśla, ze ciężko jest mu 
mówić o sprawie, bo dobrze zna ofiarę. Z jego 
relacji wynika, że trzech mężczyzn spotkało się 
wieczorem w przeddzień Wigilii w. mieszkaniu 
jednego z nich. - Trochę wypiliśmy. Jeden z kum
pli chciał iść do domu. My poszliśmy pod sklep na 
ul. Solidarności. Tam doszedł do nas Krzysztof 
- sprawca - opowiada młody jarocinianin. Na 
skrzyżowaniu ul. Solidarności z Bema mężczyź
ni mieli się posprzeczać o zarobki. - Ja mówię: 
Chłopacy uspokójcie się. Już wydawało się, że 
wszystko będzie dobrze. Krzysztof podchodził do 
jednego z kolegów. Poszkodowany wbiegł między 
nich, a Krzysztof wbił mu nóż, po czym go wyciągnął 
i odszedł sobie, jak gdyby nic się nie stało. Jeden 
z mężczyzn wziął poszkodowanego na ręce. Położyli 
go tam koło śmietnika. Inny zdjął koszulkę i zaczął 
tamować krew. Zadzwonili po służby ratunkowe. 
Na ulicy jest kamera miejskiego monitoringu, która

powinna zarejestrowaćzdaizenie - podkreśla nasz 
rozmówca.

Czym sprawca ugodzi! 23-latka? - To. był 
nóż sprężynowy - ocenia inny świadek. Znajo
mi nożownika mówią, że miał już on kłopoty 
z prawem. Potwierdzają to organa ścigania. 
Koledzy nie sądzili, że jest zdolny do takiego 
czynu. Wcześniej nie był agresywny.

Dlaczego 31 -latek zaatakował? Nieoficjalnie 
mówi się, że miał problemy finansowe, a ostatnio 

• przebywał na zwolnieniu lekarskim.
Co ustalili śledczy? - Z  zebranych materiałów 

wynika, że pokrzywdzony znał wcześniej podejrza
nego. Nie była to zażyła znajomość. Do zdarzenia 
doszło przed sklepem. Między podejrzanym a po
krzywdzonym doszło do sprzeczki, a następnie 
szarpaniny, a w końcowym etapie zadania ciosu 
nożem - wyjaśnia Janusz Walczak, zastępca pro
kuratora okręgowego w Ostrowie Wielkopolskim.

Organy ścigania postawiły sprawcy za
rzut spowodowania ciężkiego uszkodzenia 
ciała. Grozi mu od 1 roku do 10 lat więzie
nia: (era)

W IEŚCI
KRYM IN ALN E
1  Po piaku w Nowy Rok
1 stycznia o godz. 17.30 na 
ul. Wojska Polskiego w Jaro
cinie zatrzymano Norberta 
J. z gm. Jarocin. Kierowca 
renaulta megane nadmuchał 
2,1 promila alkoholu.

j  Z promilami 
* na motorowerze
D ariusza S. z gm. Środa 
Wielkopolska skontrolowano 
3 stycznia na ul. Powstańców 
Wielkopolskich w Jarocinie. 
Motorowerzysta nadmuchał 
0,5 promila alkoholu.

j  Pijany ściął tirem 
znaki i chciał jechać 
do Swarzędza

Dzięki obywatelskiej posta
wie udało się zatfzymać pi-‘ 
janego kierowcę tira. Była' 
trzecia w nocy z niedzieli 
na poniedziałek, kiedy dy
żurny jarocińskiej policji 
odebrał zgłoszenie, że km-, 
jową „11” jedzie ciężarowe 
renault premium typu chłod
nia; którego kierowca może 
być pod wpływem alkoholu. 
Z przekazanej informacji wy
nikało, że przed Pleszewem 
w m iejscow ości Z ie lona 
Łąka uszkodził znaki dro
gowe. Jarocińscy policjanci 
zatrzymali opisany pojazd 
na ul. Powstańców Wielko
polskich.

W organizm ie mężczyzny 
stwierdzono 1,8 promila al
koholu. Pleszewscy funkcjo
nariusze potwierdzili uszko
dzenie znaków. Andrzej O. 
z gminy Rybnik jechał do 
Swarzędza.

j  Stracił prawo jazdy, 
bo przekroczył 
prędkość o 57 km/h

U tratą prawa jazdy zakoń
czyła się brawurowa jazda dla 
2^-latka z gm. Skalmierzyce. 
W niedzielę późnym wieczo
rem policjanci nadzorowali 
ruch na krajowej „ 11” w Ciel- 
czy. Około-23.3() dostrzegli, 
jadącego z nadmierną pręd
kością volkswagena passata. 
Przy pomocy przyrządu do 
pomiaru prędkości ustalili, 
że jechał 117 km/h. O tej 
porze krajową „11” m oż
na było jechać 60 km /h. ' 
Pirat przekroczył prędkość 
o 57 km/h.

j  Wjechał w tył
30 grudnia na ul. Wojska Pol
skiego w Jarocinie kierujący 
oplem najechał na tył po 
przedzającego go citroena, 
którym kierowała mieszkanka 
gminy Jarocin.
Sprawa kraksy - mieszkaniec 
Wolsztyna został ukarany 
mandatem.

(era)

Trzy nowe radiowozy 
to nie wszystko

► ILE POJAZDÓW M A  JAROCIŃSKA POLICJA

SAMOCHODY (w tym 2
busy, 6 nieoznakowanych 
radiowozów)

MOTOCYKLE

Trzy nowe radiowozy kia ceed otrzy
mała Komenda Powiatowa Policji w Ja
rocinie.

Przekazanie pojazdów odbyło się 
na jarocińskim rynku. Dwa radiowozy 
będą wykorzystywane w. służbie pa
trolowej. a jeden w ruchu drogowym. 
Zakup aut był możliwy dzięki wsparciu 
starostwa powiatowego i gminy Jaro
cin. Każdy z samorządów przekazał 
po 45 tys. zł. Pozostałe środki - 90 tys. 
zł wyłożyła Komenda Główna Policji. 
W uroczystości udział wzięli: zastępca 
komendanta wojewódzkiego ml. insp. 
Konrad Chmielewski, komendant ja 

rocińskiej policji mł. irrsp. Krzysztof 
Rzepczyk, burmistrz Jarocina Adam 
Pawlicki, starosta Bartosz Walczak oraz 
radni. Poświęcenia nowych radiowozów 
dokonał ksiądz prałat Dariusz Matusiak.

- Te trzy radiowozy to cały etos kro
pla w morzu potrzeb jarocińskiej policji. 
Postaram się jeszcze jeden samochód dla 
Jarocina przeznaczyć. Taka jest wola ko
mendanta wojewódzkiego. Myślę, że nieba
wem będziemy się cieszyć zjeszeze jednego 
samochodu - mówił ml. insp. Konrad 
Chmielewski, pochodzący z Kotlina. 
Zaznaczył, ze w pierwszym półroczu 
tego roku zostanie otwarta nowa ko

menda policji. - Proszę m i wierzyć, to 
był duży trud, aby ta komenda w Jaro
cinie powstała, jest to jedyna komenda 
powiatowa w garnizonie wielkopolskim, 
która została wybudowana w. stu procen
tach ze środków Skarbu Państwa - pod
kreślił Chmielewski. Wskazał, że wiele 
samorządów partycypowało w kosztach 
budów innych siedzib. - Myślę, że mogę 
liczyć ner wsparcie z państwa strony, aby 
jednak dokończyć pewne prace, które nie 
zostaną skończone, bo nie przewidywał 
tego program inwestycji - apelował zastęp
ca komendanta wielkopolskiej policji.

(era)
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JAROCIN

Spółka wynajmuje szkołom 
hale za 900 tys. zł rocznie
J  Prawie 900 tys. zł rocznie płacą szkoły w gminie Jarocin za użytkowanie 
hal sportowych, które przy nich wybudowano. Jedyną placówką nie muszącą 
przelewać pieniędzy na konto spółki Jarocin Sport zarządzającej obiektami, jest 
niepubliczny Zespół Szkół w Wilkowyi. Dlaczego?

Zespół Szkół nr 5 w Jarocinie płaci najwięcej za korzystanie z hali sportowej

Dekadę temu władze Jarocina 
wpadiy na pomysł, by hale sporto
we nie były budowane przez gmi
nę, a przez spółkę Jarocin Sport.
- Pozwalało to na odzyskanie VAT-u - 
argumentuje Robert Kaźmierczak, 
wiceburmistrz od oświaty zarówno 
dziesięć lat temu, jak i obecnie.

Jarocin  Sport zarządza sied
mioma halami sportowymi. O stat
nie dwie - w Mieszkowie oraz przy 
„trójce” w Jarocinie - oddano do 
użytku jesienią. Teraz trzeba płacić 
za ich użytkowanie. Czy nowy wyda
tek - 6 - 10 tys, zł miesięcznie - jest 
dotkliwy dla placówek? - Po oddaniu 
hali sportowej do użytku zwróciłam ' 
się Jako dyrektor do organu prowa
dzącego z wnioskiem  o zw iększenie 
planu finansowego szkoły na pokrycie 
kosztów związanych z mediami i czyn
szem za wynajem. W chwili obecnej 
środki te ujęte są w planie finanso
wym szkoły. Mamy wreszcie.halę, na 
którą tak długo czekaliśmy. Służy ona 
nie tylko uczniom naszej szkoły, ale 
takie różnym klubom, stowarzysze
niom i organizacjom, które w godzi
nach popołudniowych wynajmują salę 

. - mówi Elżbieta Kuderczak, dyrektor 
Zespołu Szkól nr 3 w Jarocinie.

P łatność wygląda więc w taki 
sposób, że wydział oświaty p rze
kazuje pieniądze szkołom, a szkoły 
wpłacają je na konto spółki Jarocin 
Sport. Wyjątek stanowi Niepubliczny 
Zespół Szkół w Wilkowyi, o którym 
od dłuższego czasu mówi się i pisze 
w intemecie, że jest zwolniony z opła
ty. Czy to prawda? - W związku z tym, 
że zasady finansowania szkół niepu
blicznych są takie, że przekazujem y 
kwotę, którą otrzymujemy w form ie 
subwencji oświatowej, nie m ożem y 
zwiększyć stowarzyszeniu prowadzące
mu szkołę w Wilkowyi kwoty dotacji na 
bieżące funkcjonowanie szkoły o koszty 
sali. Czyli w tej sytuacji gmina bezpo
średnio, a nie za pośrednictwem szkoły, 
wynajmuje salę od Jarocin Sport - tłu
maczy wiceburmistrz Kaźmierczak. 
Dlaczego urząd nie płacf spółce także 
za pozostałe placówki, tylko pienią
dze krążą od urzędu przez szkoły

do gminnej spółki? - Nie pamiętam, 
dlaczego 10 lat temu tak postanowili
śmy - przyznał wiceburmistrz, kiedy 
zadzwoniliśmy do niego ną początku 
grudnia. Prowadził akurat samochód 
i nie mógł szczegółowo omawiać sy
tuacji, więc prośbę o wyjaśnienie tego 
sposobu płatności za hale wysłaliśmy 
do sekretarza gminy. Na odpowiedź 
czekamy od 17 grudnia. Tydzień 
wcześniej poprosiliśm y o podanie 
miesięcznego lub rocznego kosztu

ILE SZKOŁY PŁACA SPÓŁCE
JAROCIN SPORT ZA HALE
SPORTOWE?
(kwoty miesięcznego czynszu)

i Zespół Szkół nr 5 w  Jarocinie
19 .300 ,21  zt

W kwocie czynszu ujęto zryczałtowany 
koszt zużycia centralnego ogrzewania, 

energii elektrycznej, wody i ścjeków 
oraz ujęto usługę sprzątania sali 

sportowej.

> Gimnazjum w Witaszycach
1 6 .3 6 0 ,5 0  zt

kwocie czynszu ujęto usługę 
sprzątania podłogi sportowej.

I Zespół Szkół nr 3 w  Jarocinie
'  • 1 0 .148 ,11  Zt

W kwocie czynszu ujęto usługę 
sprzątania podłogi sportowej.

> Szkoła Podstawowa nr 4 w  Jarocinie
9 .7 2 5 ,5 8  zt

> Zespół Szkół w  Cielczy
6 .6 2 9 ,4 4  zt

> Zespół Szkół w  Wilkowyi
5 .6 8 9 ,3 4  Zf

> Szkoła Podstawowa w  Mieszkowie
6 .2 1 9 ,3 3  zt

W kwocie czynszu ujęto usługę 
sprzątania podłogi sportowej.

RAZEM: 7 4 .1 4 9 ,5 1  Zt 
x 12  miesięcy

ROCZNIE: 889.794,12 zt

użytkowania hali sportowej przez 
Szkołę Podstawową nr 2 w Jarocinie _
- ten obiekt został zbudowany jeszcze 
przed powstaniem  spółki Jarocin 
Sport i jego właścicielem jest urząd* 
a nie spółka. Nie możemy jednak 
porównać kosztów, bo przez niemal 
miesiąc sekretarz gminy nie znalazł 
czasu, by podać nam jedną kwotę.

Ile wynosi czynsz, jaki Jarocin 
Sport pobiera za hale sportowe? Róż
nice w przypadku poszczególnych* 
placówek są bardzo duże. Skąd się 
biorą? - Im  nowsza sala, tym więk
sza wartość, czyli tym większa opłata 
amortyzacyjna za tę salę. Dlatego te 
stawki są tak bardzo zróżnicowane - 
tłumaczył przed miesiącem wicebur
mistrz Kaźmierczak. Ż zestawienia, 
jakie otrzymaliśmy, wynika jednak, że 
najniższy jest czynsz za..: najnowszą 
halę - w Mieszkowie. O wyjaśnienie 
różnic poprosiliśmy więc wynajmu
jącego, czyli prezesa sjtółki. - Zależy 
przede wszystkim od kosztów budowy
- chodzi o powierzchnię, ale również 
użyte materiały - były sale tańsze i były 
droższe. Wiadomo, że najdroższa jest 
hala sportowa przy Jarocin Sport - 
uzasadnia Przemysław Musielak.

Różnice widać także w sprzątaniu 
poszczególnych sal. W większości 
przypadków spółka sama wykonuje tę* 
usługę, pobierając dodatkową opłatę, 
a pozostałe szkoły robią to we wła
snym zakresie. Prezes Jarocin Sport 
zamierza dokonać zmian. - Na pewno 
we wszystkich nowych halach będę 
chciał wprowadzić usługę sprzątania. 
Chodzi przede wszystkim o używanie 
odpowiednich środków do pielęgnacji, 
konserwacji zabezpieczania nawierzch
ni. Widzę olbrzymie zaniedbania w tej 

'kwestii, które doprowadziły do znisz
czeń. Niestety, tego się nie myje wodą 
Z ludwikiem, tylko się nakłada warstwy 
środków konserwujących i antypośli- 
zgowych. W Cielczy i Wilkowyrjest z tym 
najgorzej, podłogi są już tak zniszczone, 
że nie wiem, czy cokolwiek tam pomoże.
A remont takiej nawierzchni to są hor
rendalne koszt}' - tłumaczy Musielak.- 

PIOTR IGNASIAK 
p.ignasiak@jarocinska.pl
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► JAROCIN

Musieli przyjąć uchwałę 
z nowym podatkiem

Rada Miejska w Jarocinie po 
raz pierwszy od trzech lat przyjęła 
uchwały dotyczące podatków, 
m.in. od nieruchomości. Miesz
kańcy mogą być spokojni - wyso
kość opłat się nie zmieni. Pojawi 
się za to nowy podatek, który... 
nikogo wAgminie nie dotyczy.

D otychczas obow iązujące 
uchwały podatkowe.weszły w ży
cie w 2013 roku. Przez kolejne 
dwa lata stawki się nie zmienia
ły, więc nie było potrzeby po 
dejm ow ania nowych uchw ał. 
Teraz stało się to konieczne ze 
względu na zm iany w prawie. 
„Ustawa z dnia 9 października  
2015 r. o rewitalizacji wprowadza 
nową stawkę dla gruntów objętych 
obszarem rewitalizacji, w związku 
z czym rada gm iny zobowiązana 
je st do wprowadzenia je j w uchwa
le. Dotyczy ona gruntów  nieza
budowanych objętych obszarem  
rewitalizacji, położonych na tere
nach, dla których miejscowy plan 
zagospodarowania przestrzennego 
przewiduje przeznaczenie pod za
budowę mieszkaniową, usługową 
lub zabudowę o przeznaczeniu  
mieszanym, jeżeli od dnia wejścia 
w życie tego planu w' odniesieniu 
do tych gruntów  upłynął okres 
4 lat, a w tym czasie nie zakończo
no budowy zgodnie z przepisam i 
prawa budowlanego” - napisano 
w uzasadnieniu do uchwały rady 
miejskiej.

- Mimo że została ona przyję
ta, to - póki co - pozostaje u nas 
martwym zapisem . - W naszej 
gminie nie-ma tego ty pu gruntów, 
jednak musiafy one zostać uwzględ: 
nione w uchwale. Jest to odgórnie 
narzucone - wyjaśnia H anna Sty- 
siak z wydziału finansów Urzędu 
Miejskiego w Jarocinie.

Najważniejsze dla większości 
mieszkańców podatki pozostaną 
na niezmienionym poziomie od 
2013 roku.

(igi)

WYBRANE ROCZNE STAWKI 
PODATKÓW W 2016 ROKU 
W GMINIE JAROCIN:

f 0,66zfzam2
grunty związane 
z prowadzeniem 
działalności 
gospodarczej, bez 
względu na sposób 
zakwalifikowania 
w  ewidencji gruntów 
i budynków

1 \ 0,46 zf za m2
budynki mieszkalne

) 20,47 zt za m2
budynki zajęte na 
prowadzenie działalności 
gospodarczej oraz 
budynki mieszkalne 
lub ich część zajęta na 
prowadzenie działalności 
gospodarczej

► 2% wartości
budowle .

...........•...........

) 125 z ł/ hektar 
przeliczeniowy
podatek rolny

I 590 zł
samochody ciężarowe 
a  dopuszczalnej 
masie całkowitej 
powyżej 3,5 tony do 
5,5 tony włącznie, ’ 
wyprodukowane do 
31.12.2000 roku

O G Ł O S Z E N I E

Salon
optyczny

JAROCIN 
ul. W ro c ła w sk a  22  

tet. 62 505 20 46
pn. - pt. 10.00-18.00 

sobota 9.00-13,00
WEJŚCIE OD BłERDONKI

/

SOCZEWKI 
PROGRESYWNE

od 450 *1 para

rabat
NA CAŁA KOLEKCJA

SPRZEDAŻ BEZPŁATNE BADANIE WZROKU 
RATALNA przy zakupie okularów

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
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KOTLIN

Radny przeciwny drodze dla sąsiedniej gminy
]  Tomasz Graczyk zarzucił wójtowi Kotlina, że buduje drogę dla mieszkańców sąsiedniej gminy. Mirosław Paterczyk apeluje do 
radnego, aby zszedł na ziemię i zaczął myśleć realnie.

Argumenty radnego Grżegorza 
WUrmuza przekonały ną tyle wójta 
Kotlina, że-znalazł 15 tys. zł ną kli
matyzację świetlicy w Wilczy w tego
rocznym budżecie gminy. Tyle samo 
pochłonie utwardzenie terenu i wy
konanie opłotow ania wokół stacji 
uzdatniania wody w Woli Książęcej. 
Kolejną poprawką jest zwiększenie
0 50 tys. zł (do 300 tys. zł) grodków 
na rozbudowę oczyszczalni ścieków 
w Wyszkach. Pieniądze na dodatko
we zadania znalazły się po „ścięciu” 
ich m.in. z administracji publicznej, 
gospodarki komunalnej, kultury oraz 
transportu i łączności.

O 20 tys. zł zmniejszono kwotę 
przewidzianą na budowę drogi Wola 
Książęca - Tarce, na którą początko
wo zaplanowano 250 tys. zł. Zgodnie 
z projektem w drugim etapie realizacji 
inwestycji na odcinku 0,8 km ma być 
wylana masa bitumiczna. - Jak to jest 
z tą drogą transportu rolniczego Tarce 
Osiedle. Po prawej stronie znajdują się 
posesje mieszkańców gm iny Jarocin 
- rozpoczął dyskusję na posiedze
niu komisji budżetu radny Tomasz 
Graczyk.

Wójt Kotlina odpowiedział, że 
droga jest własnością gminy Kotlin
1 korzystają z niej nie tylko mieszkań
cy gminy Kotlin, ale także powiatu 
jarocińskiego. - Gmina darocin ju ż

Radni Marian Niewiada, Tomasz Graczyk i Zdzisław Staszak

A NNA PARZYŃSKA - PASCHKE
rzecznik prasowy marszałka

Nie ma potrzeby, składania nowego 
I wniosku. By umowa, która zostanie 

zawarta pomiędzy województwem 
wielkopolskim a gminą Kotlin wio
sną 2016 roku zawierała poprawne 
dane, należy pisemnie sformułować 

; nowe propozycje na dofinanso
wanie budowy/przebudowy dróg 

I dojazdowych do gryntów rolnych, 
j Pismo takie należy sformułować 
j i przesłać do UMWW w możliwie 
i najkrótszym terminie.

zrobiła swoją część. A my będziemy 
kontynuować. Ta droga to była kiedyś 
ja k  popularne wertepy - mówił Miro
sław Paterczyk.
- Ja wszystko rozumiem, Tylko proszę 

powiedzieć, jaki podatek ci mieszkańcy 
plącą do naszej gminy - dociekał radny 
Graczyk.
- Czy ma pan ja k iś podatek z  dróg?

- pytał wójt.
Radny dowodził, że kotliński 

sam orząd wybuduje drogę miesz
kańcom gminy Jarocin, którzy płacą 
podatki do -jarocińskiego budżetu.
- Według mnie trzeba się zająć swoim 
podwórkiem  - podkreślił najmłodszy 
kotliński radny. Włodarz gminy przy

pomniał, że jego poprzednik wydał 
500 tys. zł na drogę powiatową. - Pan 
tego nie w iej dlatego pan zadaje takie 
dziwne pytania - Qb'urzyi.się Paterczyk.

Radny Graczyk obstawał przy 
swoim i przekonywał, że jest to dro
ga dla mieszkańców gminy Jarocin.
- Kadencja nie kończy się z dniem 31 
grudnia 2015-r. - odparł Paterczyk.
- Ja chciałbym dać tę drogę pod gloso

wanie - rozpoczął Graczyk. Jeszcze 
nie dokończył swojej wypowiedzi, 
a już przerwała mu skarbnik gminy.
- Ta droga nie może być wyjęta z bu
dżetu. Była podjęta uchwała i gmina 
zwróciła się z  wnioskiem do urzędu 
marszałkowskiego o dofinansowanie

z  Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 
Wnioski składu się do końca listopada. 
Jak sobie pan to wyobraża? - pytała 
Irena Antczak.

Najmłodszy radny przekonywał, 
że jest po rozmowie z Urzędem M ar
szałkowskim w Poznaniu i można 
jeszcze zmienić wniosek.

- Nie można. Wnioski składa się 
do końca listopada - zgodnie twierdzili 
wójt i skarbniczka. Włodarz Kotli
na stwierdził, że radny mógł zgłosić 
swoje uwagi w czasie dyskusji nad 
uchwałą, kiedy wybierano drogi do 
dofinansowania. -Japisałem  wniosek 
do budżetu i tak to nic nie daje - dodał 
radny. .'

-Takich wniosków je s t przeogrom
na ilość i powinien m ieć pan świado
m ość albo realnie stąpać nogami po 
ziemi, że jeśli chcielibyśmy zrealizo
wać to wszystko, co proponują radni 
i mieszkańcy, to w żaden sposób nie 
zrealizowałby pan budżetu. Niech pan 
zejdzie na ziemie bo to je st nierealne 
- poradził Paterczyk.

Zniechęcony radny stwierdził, że 
nie będzie dalej już dyskutował.

W ostatnią środę grudnia radni 
uchwalili tegoroczny plan wydatków 
Kotlina. W przyszłym numerze „Ga
zety” zrelacjonujemy sesję budżeto
wą.

(era)
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► ŻERKÓW

inwestycje2,5 min zł wiece] na
Gmina Żerków planuje 

w tym roku przeznaczyć na 
inwestycje na swoim terenie 
prawie 6 milionów złotych 
- o 2,5 miliona więcej niż 
w roku 2015. Z tych pie
niędzy mają być budowane 
między innymi drogi, chod
niki, wodociągi i kanalizacja.

Do nowego budże
tu wprowadzone zosta
ło 200 tys..zł ną budowę 
dodatkowego ujęcia wody 
w Lubini Malej. Burmistrz 
już w ubiegłym roku prze
konywał radnych, że ze 
względu na panującą suszę 
gmina może mieć problemy 
z dostarczaniem wody dla 
mieszkańców i żeby temu 
zapobiec potrzebna jest 
dodatkowa studnia.

Jednym  z radnych, 
który na pewno z dużym 
przekonaniem podniósł 

. rękę za uchwaleniem no
wego budżetu był Jan Ba
rański, walczący od kilku 
lat o zakup samochodu dla 
jednostki OSP w Dobiesz-

czyźnie. Gmina w 2016 roku 
zamierza na ten cel wydać 
350 tys. zł:

Kolejne 350 tys. zł 
w nowym budżecie za
rezerwowane zostało na 
inwestycje w Mickiewi
czowskim Centrum Tury
stycznym - między inny
mi na modernizację stacji 
uzdatniania wody i base
nów kąpielowych. Razem 
z dotacją na działalność 
w wysokości 427 tys. zł, 
M CT zostanie zasilone 
z budżetu gminy kwotą 

.777 tys. zł.
• W nowym roku gmi

na zamierza wyremonto
wać jedną salę. wiejską - 
w Szczonowie i rozpocząć 
tworzenie „Parku niezwy
kłego” w Żerkowie. Poza 
tym po raz kolejny umoż
liwi mieszkańcom budowę 
przydomowych oczyszczal
ni ścieków przeznaczając na 
dofmansowama 300 tys. zł 
(około 40 oczyszczalni).

ANNA KONIECZNA

f 5.804.235,20 zt planuje gmina Żerków
przeznaczyć na inwestycje w 2016 roku

r 3.232.949 zf wydała na ten cel w roku ubiegłym 

\ 32.991.309 zł mają wynieść dochody gminy
Żerków w 2016 r.

f 38.294.142,25 Zt mają wynieść wydatki

INWESTYCJE 2016 ROKU
• termomodernizacja ohiektów użyteczności 

publicznej, będących własnością gminy 100 .000 zł
• budowa sieci wodociągowej - osiedle Żerków 190.000 zł
• budowa sieci wodociągowej - łącznik Laski - Żerków

60 .000  zł
• budowa sieci kanalizacyjnej - osiedle Żerków

800 .00 0  zł
•.‘budowa sieci kanalizacyjnej Raszewy (4 0 0  m) 

i Pawłowice (300  m) 3 00 .00 0  zł
• modernizacja stacji uzdatnienia wody w Podlesiu

350 .00 0  zł
• budowa studni, ujęcie wody w Lubini Małej

200 .00 0  zł '
• budowa dróg wewnętrznych - osiedle Przybysław

300 .00 0  zł
• bodowa chodnika - Brzóstków, Kretków - Żerniki, 

Lubinia Mała, Komorze Przybysławskie i Chrzan
100 .000  zł

• budowa drogi w  Miniszewie (980 m) 800 .00 0  zł
• termomodernizacja budynków administracyjnych 
.  Żerków, ul. Mickiewicza 500 .000  zł
• zakup samochodu dla OSP Dobieszczyzna

350 .00 0  zł
• zakup sprzętu dla jednostek OSP 20.000  zł
• zakupy do Szkoły Podstawowej w Żerkowie,

ul. Kolejowa (zmywarka, lodówka, piec gazowy)
5.000 zł

• dotacje na przydomowe oczyszczalnie ścieków 
(4 0  sztuk) 300 .00 0  zt

• nowe punkty oświetlenia ulic 20.000  zł
•  modernizacja obiektów B, C, D hotelu MCT

87.000  zł
• modernizacja stacji uzdatniania wody i basenów 

kąpielowych MCT 186.500 zf
• modernizacja kręgielni wraz z oświetleniem 17.500 zł
• modernizacja opłotowania przy MCT, 

ul. Jarocińska 50.000  zł
• kapitalny remont, modernizacja siedziby biblioteki 

w Żerkowie 350 .00 0  zł
• budowa obiektu rekreacyjnego - „Park niezwykły” 

w Żerkowie 200 .00 0  zł
• modernizacja sali wiejskiej w Szczonowie 310 .000  zł
• budowa placów zabaw w Sierszewie, Śmiełowie 

i Chwałowie 100.000 zł
• zakup sceny do amfiteatru w Żerkowie 90.000  zł

http://www.jarocinska.pl
http://www.agro-serwis.info
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► DŁUGIE W EEKENDY 2 0 1 6

Ponad 100 dni wolnych od pracy
W  2016 roku będziemy mieli 

8  długich weekendów, przy czym 
3 z nich będą wymagały wzięcia 
jednego, dodatkowego dnia wol
nego od pracy. Jeżeli skrupulatnie 
zaplanujemy swój urlop, tak aby 
wpasować się w te daty, to otrzy
mamy łącznie 2 7  dni odpoczynku.

W  nowym roku wypada aż 114 
dni wolnych od pracy, z czego 13 
to te ustawowe - 4 z nich przypa
dają w niedzielę, a 9 w dni robo
cze. Część z nich to stałe daty: jak 
Święto Pracy - 1 maja czy Dzień 
Niepodległości -11 listopada. Inne 
są ruchome - jak choćby Boże Cia

ło czy Wielkanoc. Jeżeli któreś ze 
świąt wypadli ie w sobotę, pracow
nik może wykorzystać jeden dzień 
wolny. Niestety, w nadchodzącym 
roku nie ma takiego przypadku. Są 
za to 4 święta przypadające w nie
dzielę. Za te dni jednak dodatkowe 
wolne nam się nie należy.

Jeśli dobrze przeanalizujemy układ 
przysługującego wolnego, możemy 
zyskać kilka dodatkowych okresów 
wypoczynku. Choć mimo tak obie
cującej perspektywy, w porównaniu 
do lat ubiegłych, nasze możliwości do 

. wydłużenia sobie weekendów są w tym 
roku wyjątkowo skromne. (ann)

liczba dni wolnych 
od pracy przy 
uwzględnieniu 
wszystkich - 
weekendów i świąt

13
liczba świąt 
wolnych od pracy

4 ...
ze świąt 
wypadają 
w niedzielę

9
ze świąt wypada 
w dniu roboczym

252
łączna liczba dni 
do przepracowania

W 2016 roku czekają nas następujące ustawowe dni wolne od pracy
(dotyczą tylko osób zatrudnionych na umowę o pracę)

1 stycznia
Nowy RoMpiątek)

6 stycznia
Trzech Króli (Objawienie Pańskie) 
(środa)

27 marca
Wielkanoc (niedziela)

28 marca
Poniedziałek Wielkanocny (ponie
działek)

1 maja
Święto Pracy (niedziela)

3 maja
Święto Konstytucji 3 Maja (wtorek)

15 maja
Zielone Świątki (niedziela)

26 maja
Boże Ciało (czwartek)

15 sierpnia
Święto Wojska Polskiego, Wniebo
wzięcie Najświętszej Maryi Panny 
(poniedziałek)

1 listopada
Wszystkich Świętych (wtorek)

11. listopada
Święto Niepodległości (piątek)

25 grudnia
Boże Narodzenie : pierwszy dzień 
(niedziela)

26 grudnia
Boże Narodzenie - drugi dzień (po
niedziałek)

POWIAT * *

Bezpłatna pomoc prawna nie dla wszystkich
Od nowego roku powiat ja 

rociński uruchamia pięć punktów 
bezpłatnej pomocy prawnej - dwa 
w Jarocinie i po jednym w każ
dej z gmin powiatu: Żerkowie, 
Jaraczewie i Kotlinie. Początko
wo punkty miały być tylko trzy 
- dwa w Jarocinie i jeden w Ko

tlinie. W ładzom powiatu udało 
się jednak pozyskać dodatkowe 
lokalizacje.

- Niestety, ubolewamy nad tym, 
że nie będzie to bezpłatna pomoc 
prawna dla wszystkich m ieszkań
ców naszego powiatu - stwierdza 
starosta Bartosz Walczak. - Usta

wodawca poprzez m inisterstw o  
sprawiedliwości ustalił konkretnie, 
kto i na jakich zasadach może z tej 
pomocy skorzystać. Jest ograniczenie 
chociażby ze względu na wiek, na 
status społeczny, czyli to, czy ktoś 
korzysta z pomocy opieki społecz
nej. Będą to ograniczenia, które

naszym zdaniem znacznie utrudnią 
powszechny dostęp do tych porad 
prawnych - uważa włodarz powia
tu. - Niemniej jest to jakaś iskierka 
nadziei, być może w przyszłości te 
zasady się zmienią - dodaje Bartosz 
Walczak.

(ann)

Ustawa o nieodpłatnej pomocy 
prawnej oraz edukacji prawnej 
zakłada, że darmową pomoc prawną 
- na etapie przędsądowym - otrzymają:

► młodzież do 26. roku życia ► osoby posiadające 
ważną Kartę Dużej Rodziny ► seniorzy po ukoń
czeniu 65 lat ► osoby fizyczne, którym w okresie 
roku poprzedzającego zostało przyznane świad
czenie z pomocy społecznej na podstawie ustawy 
o pomocy społecznej ► kombatanci ► weterani
► zagrożeni lub poszkodowani katastrofą naturalną, 
klęską żywiołową lub awarią techniczną

Lokalizacja punktów bezpłatnej pomocy prawnej 
w powiece jarocińskim

JAROCIN
► siedziba Starostwa Powiatowego, al. 
'Niepodległości 10 - 12 (parter) 
poniedziałek: od 11 .00  do 15 .00 , wtorek: od 
'1 6 .0 0  do 2 0 .0 0 , środa: od 1 1 .0 0  do 15 .00 , 
czwartek: od 16 :00  do 2 0 .0 0 , piątek: od 
1 1 .0 0  do 15 .00
► siedziba Jarocińskiego Ośrodka Kultury, 
plac Festiwalu Muzyki Rockowej 1 ,1 piętro 
wtorek: od 13 .00  do 17 .00 , środa: od 16 .00  
doeO.OO, czwartek: od od 13 .0 0  do 17 .00 , 
piątek: od 9 .0 0  do 13 .0 0

KOTLIN
► siedziba Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, ul. Poznańska 22 (parter) 
poniedziałek:'od 9 .0 0  do 13 .00 , czwartek: 
od 1 0 .0 0  do 14 .00

ŻERKÓ W
► siedziba Biblioteki Publicznej Miasta 
i Gminy Żerków, ul. Wiosny Ludów 1 
(parter) '
wtorek: od 13 .00  do 17 .00 , piątek: od 13.00
do 17 .00

Utworzenie punktów bezpłatnej pomocy prawnej 
na etapie przędsądowym jest konsekwencją usta
wy o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji 
prawnej.

JARACZEW O
► siedziba'Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej, ul. Jarocińska 5.(parter) 
poniedziatek: o d .13 .00  do 1 7 .0 0 , środa: od 
10.00. do 1 4 .0 0

' KAŻDEGO DNIA 
NOWE INFORMACJE

► NOWE MIASTO

Zmienili budżet, 
żeby wystarczyło 
na Śmieci

Rozstrzygnięty został drugi przetarg 
na’odbiór i zagospodarowanie odpadów 
komunalnych w gminie Nowe Miasto.

Na pierwszy, który odbył się na po
czątku grudnia, wpłynęły dwie oferty
- od ZGO Nova sp. z o.o. w Jarocinie 
oraz Przedsiębiorstwa Usług Komunal
nych Artur Zys ze Swarzędza. Pierwsza 
opiewała na ponad 842 tys. zł, druga
- na ponad 866 tys. zł. - Unieważniliśmy 
postępowanie, ponieważ mieliśmy w bu
dżecie zaplanowaną kwotę mniejszą niż ta 
najkorzystniejsza oferia. Ogłosiliśmy drugi 
przetarg, który właśnie rozstrzygnęliśmy
- mówi Małgorzata Suwiczak, podinspek
tor ds. zamówień publicznych i zwrotu 
podatku akcyzowego w Urzędzie Gminy 
w Nowym Mieście.

W drugim postępowaniu pojawiły się 
również dwie oferty, tym razem z Przedsię
biorstwa Gospodarki Komunalnej w Śre
mie - na ponad 739 tys. zł i, po raz kolejny, 
z ZGO Nova sp. z o.o., która zapropono
wała odbiór śmieci z gminy za ponad 737 
tys. zł. Wybrano propozycję jarocińskiej 
spółki .-Mieliśmy zaplanowanych 658tys. zł, 

|  ale ta stawka i tak jest niższa o 100 tys. zł
- mówi wójt Aleksander Podemski. Na

|  ostatniej w 2015 roku sesji zmieniona 
l  została uchwała budżetowa, do której
“■ wprowadzono wyższą kwotę wydatków

na odbiór i zagospodarowanie odpadów,
. '  " (akt)

► KOTLIN

Nie podniosę
bonifikaty
nauczycielom

Lokatorzy mieszkań nauczycielskich 
nie mogą liczyć na wyższą bonifikatę 
na sprzedawane im przez gminę Kotlin 
lokale.

Pedago4zy mieszkający w blokach 
przy ul. Konopnickiej w Kotlinie nie są 
zadowoleni z wysokości ulgi ustalonej 
przez samorząd. Pod koniec października 
rada gminy zdecydowała, że mieszkania 
będą sprzedane z 60-procentową bonifi
katą. Na początku grudnia nauczyciele 
napisali pismo do rady gminy, w którym 
postulowali o zwiększenie ulgi.

Sprawę poruszono na poświątecznym 
posiedzeniu komisji oświaty. - Chciałbym 
wywołać dyskusję nad opinią o bonifikacie 
dla bkatorów mieszkań nauczycielskich. Czy 

. ktoś chciałby zabrać glos? - zapytał Lucjan 
Antczak, przewodniczący komisji oświaty.

Na sali zapanowała cisza. Szef komisji 
• . chciał już przechodzić do głosowania, 

kiedy radny Krzysztof Szyszka stwierdził, 
że takie jest niepotrzebne. Z kolei skarbnik 
Irena Antczak wskazała, że uchwala zo
stała już Zatwierdzona przez wojewodę. 
Inspektor ds. obsługi rady gminy tłuma
czyła, że wpłynęło pismo od nauczycieli, 
na które trzeba udzielić odpowiedzi.

- Czyli wysokość bonifikaty pozostaje 
na poziomie 60 procent? - zapylał prze
wodniczący komisji. Radni odpowiedzieli 
zgodnie „tak”. Identyczne stanowisko 
zajęła komisja budżetu.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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B urm istrz  S tru g a ła ' 
Szkoda, że nie mogę 
zo s tać  w ójtem  m iasta
Rozmowa z DARIUSZEM STRUGAŁĄ, który po 17 iatach bycia 
wójtem doprowadził do odzyskania przez Jaraczewo praw miejskich.

w

Wójt Dariusz 
Strugała 

1 stycznia 
został 

burmistrzem

w w w .jaro cinska .p l

W łaśnie przeszedł pan do historii 
tw orząc  z Jaraczew a m iasto, ale  
nie' w idzę, żeby, w  zw iązku z tym  
skakał pan z radości.
Zostając wójtem tej gminy nie my
ślałem, że -kiedykolwiek będę bur
mistrzem. Zresztą nie. było tó celem 
mojego działania. W pierwszych la
tach rządzenia mieliśmy dobry kon
takt z „Kapelą znad Baryczy” i ona, 
współpracując z nami, napisała pew
ną piosenkę o Jaraczewie. Jest tam* 
taki fragment: „Wójt Strugała już od 
dawna o tym śpiewa i planuje być 
burmistrzem Jaraczewa”. Przewidzieli 
przyszłość.
Niektórzy próbowali kilka razy, a ich 
wnioski byty ciągle odrzucane. Jara
czewo raz napisało projekt i od razu 
odzyskało prawa miejskie.
Zaczęło się od mojej obecności w jed
nej z komisji przy ówczesnym Mini
sterstwie Administracji i Cyfryzacji. 
Tam zauważyłem. ze”powstał trend 
do ubiegania się o prawa miejskie. 
Okazało się, że prościej jest zabiegać 
o ich odzyskanie niż nadanie po raz 
pierwszy. Namacalnym przykładem 
jest Dobrzyca, która też niedawno 
je odzyskała.
Oczywiście miałem świadomość, że 
możemy ubiegać się o prawa miejskie, 
ale pod warunkiem, że mieszkańcy na 
tym nie stracą. Jeżeli już, to tak, żeby 
coś zyskać, na przykład dodatkowe 
środki albo lepsze warunki dla przed
siębiorczości, co nie jest w naszym 
powiecie czymś, Czym moglibyśmy 
się poszczycić. Zresztą to nie tylko 
nasza bolączka, ale także ościennych 
powiatów.
Doprowadzenie do odzyskania praw  
miejskich przez Jaraczewo spowo
dowało, że pana nazwisko właśnie  
zapisało się na kartach' historii.
Pewnie jest tri nieuchronne, bo kto
kolwiek by tego nie dokonał, byłby 
łączony z tym wydarzeniem. Zdaję 
sobie sprawę, że nikt tego ze mnie 
nie zdejmie, bo w końcu pierwszym 
powojennym burmistrzem można być 
tylko raz. Tak się akurat złożyło, że 
to ja nim zostałem.
Mieszkańcy nam aw iali pana na ten 
krok, czy to była indywidualna de
cyzja?
Ci starsi mieszkańcy chcieli tego, bo 
pamiętają czasy swojego dzieciństwa, 
kiedy Jaraczewo było miastem. Teraz 
mają satysfakcję, że z powrotem tak 
się stało. Poza tym dostałem kilka 
listów od mieszkańców, którzy między 
innymi wspominali, że byłoby to do
brym posunięciem. Jeden pan napisał 
książkę wspomnieniową o Jaraczewie, 
w której wyraził nadzieję, że ono znów. 
kiedyś będzie miastem.
Teraz, nic nie tracąc, mieszkańcy od
zyskali prestiż miasta, a my możemy 
zyskać coś jeszcze.

■Co takiego?
Do tej pory byliśmy jedyną gminą 
wiejską w otaczającym nas pierście
niu miast i gmin. Do tego dochodzi 
kolejna sprawa - nigdy nie byliśmy 
konkurencyjni wobec chociażby Ja 
rocina czy Borku Wielkopolskiego. To 
są miasta i z mocy ustawy nastąpiło 
odrolnienie gruntów w ich granicach. 
Procedura budowania jest łatwiej
sza w miastach niż na wsiach. Teraz 
mamy równy potencjał. -  
Kiedyś jeden z inwestorów powiedział 
mi, że on woli Borek od Jaraczewa, 
bo obie miejscowości dzieli zaledwie 
kilka kilometrów, a tam mają już od- 
rolnioną ziemię. Kolejną korzyścią 
z praw miejskich może być to, że 
bezpośrednio przedsiębiorcy mogą zy
skiwać takie środki, których wcześniej 
nie mogli zdobyć. Są pewne fundusze 
dla małych i średnich przedsiębiorstw, 
które są dedykowane tylko miastom. 
Mówię tu na przykład o programie 
JESS1CA, z którego kilka lata temu 
skorzystał chociażby Piotr Piotrowicz

budując nową siedzibę „Gazety Ja
rocińskiej”.
Bycie miastem pozwala ubiegać się
0 środki potrzebne na rewitalizację. 
Jaraczewo zam ierza walczyć o te 
pieniądze?
Określenie strategii itd. musi być po
przedzone konsultacjami społeczny
mi, ankietowaniem czy wywiadami, 
które zamierzamy przeprowadzić.
1 dopiero na tej kanwie będziemy 
tworzyć konkretny program, który 
będzie dotyczy! miasta Jaraczewa. 
Może uda się wreszcie wyrem onto
wać ośrodek kultury, który zdaje się 
być teraz budynkiem w  najgorszym  
stanie na ulicy Kolejowej.
Tak naprawdę z tych dużych budyn
ków, które do nas należą, do remontu 
został tylko GOK. On był już. bodajże 
dwa razy zgłaszany do różnych pro
jektów. Przygotowaliśmy program 
jego kompleksowego remontu i został 
już wstępnie przyjęty, ale polegliśmy 
na szczegółach termomodernizacji. 
Patrząc na programy, w których może
my wystartować w raptach kolejnego 
dofinansowania z Unii Europejskiej, 
jestem optymistą. Mamy przygoto
waną całą potrzebną dokumentację 
i będziemy startować w konkursach, 
które umożliwią nam pozyskanie pie
niędzy na ten remont. GOK jest dla 
nas strategicznym celem.
Skoro jesteśm y przy budynkach, to 
zapytam  jeszcze o ratusz. Prawa  
miejskie wróciły, a ratusz gdzie? 
Ratusz dawniej był, ale muszę panu 
powiedzieć, że nawet kiedy istniał.

to nie był zbyt ładny. Można powie
dzieć, że to była taka duża kamie
nica, która nawet nie wyglądała jak 
ratusz. Czasy się. zmieniły i ratusza 
nie będzie.
Czyli urząd musi wystarczyć?
Tak. Chociaż trochę brakuje nam 
miejsca' Nie ma jednak co narzekać, 
bo urząd mamy niezły. Zresztą proszę 
spojrzeć na naszą salę sesyjną. 
Jarocin by się nie powstydził. 
Dokładnie. Jak na miasto jest zu
pełnie przyzwoita. Nic nie ujmując 
Jarocinowi, myślę, że nasza jest nawet 
większa. Urząd Imamy wyposażo
ny w nowoczesny sprzęt, jak choćby 
klimatyzację i zarówno Urzędnicy, jak 
i petenci nie mogą narzekać. Dlatego 

'leż ratusza me będzie.
Mój kolega z gminy Terespol prze
niósł.siedzibę z tego miasta właśnie 
i wybudował ratusz w największej 
miejscowości gminy. Tam była taka 
sytuacja, że dotychczasowa siedziba 
była zupełnie poza terenem tej gminy. 
Teraz nowy ratusz stoi w polu, ale 
obok już są wielkie parkingi, przygo
towywane jest po sąsiedzku duże osie
dle, a z drugiej strony jest stara wieś. 
I to ma sens, bo włodarz jednoczy 
mieszkańców, ponieważ dotychczaso
wa siedziba nie miała nic wspólnego 
z mieszkańcami, którzy mieli do tej 
rrfiejscowości dalej niż teraz.
Czyli są w yjątki, które budują ra
tusze.
Tak, ale w naszym przypadku nie jest 
to konieczne.
Skoro ratusza nie będzie, to może

chociaż zatrudni pan nowych urzęd
ników? W  końcu m am y ju ż  do czy
nienia z gm iną miejsko-wiejską.
Na razie ich liczba jest wystarczają
ca, aczkolwiek brakuje mi specjali
sty w nadzorze inwestycyjnym, któiy 
mógłby wesprzeć naszego dotychcza
sowego pracownika. Problem pole
ga jednak na tym, że nawet gdybym 
chciał kogoś przyjąć, to i tak nie ma 
chętnych.
Dotychczasowe tabliczki na urzędzie 
i pieczątki przeszły właśnie do h i
storii. Co się z nimi stanie?
Nie konsultowano ze m ną zakupu 
nowych tabliczek, ale myślę,że będą 
dobre. Na początku stycznia będzie
my je ze spokojem zamieniać. Oczy
wiście będzie na nich widniał napis 
„Urząd Miasta i Gminy”. Upieram się 
przy tym, bo chcę dać jasny sygnał, 
że jesteśmy urzędem dla miasta i dla 
gminy. Zresztą wydaje mi się, że to 
pełniejsza nazwa.
A co ze starymi? Pieczątki musimy 
zinwentaryzować, natomiast dotych
czasowe tablice trafią na razie do 
Izby Pamięci w Górze. Chciałbym 
jednak, żeby znalazły swoje miejsce 
w muzeum, które - mam nadzieję 
- kiedyś powstanie.
Teraz został pan burmistrzem jakby 
z urzędu, bo. zm iana statusu Jara
czewa nastąpiła w  trakcie trwania  
kadencji. Zamierza pan wystartować 
w  kolejnych wyborach?
Nie wiem, czy będę miał taką moż
liwość, bo dużo się mówi o ograni
czeniu liczby kadencji dla wójtów

i burmistrzów, więc być może decyzja 
zapadnie odgórnie. Oczywiście jestem 
do dyspozycji, ale okaże się, czy będą 
odpowiednie warunki do startowania 
w najbliższych wyborach.
Kilka lat tem u pojawił się taki trend, 
by miasta miały swoje obwodnice. Ta 
przy Jarocinie jest w trakcie budowy, 
a o jaraczewskiej niedługo zaczną  
krążyć legendy.
Nasza obwodnica ma swoją historię, 
to prawda. Z tym, że Jaraczewo ma 
pecha, bo - podobnie jak Jarocin - 
jest przecięte przez drogę krajową. 
Śmiem twierdzić, że gdybynasze mia
sto przecinała droga wojewódzka, już 
byśmy mieli obwodnicę, bo marszałek 
w ostatnich latach wykonał dużo ta
kich inwestycji. W naszym przypadku 
rządzi niestety Generalna Dyrekcja 
Dróg Krajowych i'Autostrad, a więc 
jest to inwestycja na szczeblu krajo
wym i musi zostać zaakceptowana 
przez parlament.
W  takim  razie, na jak im  etapie są 
obecnie prace?
Do tej poiy powstało osiem załączni
ków i w każdym pewne miejscowości 
wypadały, a ich miejsca zajmowały 
inne. Za chwilę może pojawić się na
stępny, bo zmienił się rząd. Sześć lat 
temu mieliśmy już projekt techniczny 
całej obwodnicy. Przeleżał on w War
szawie trzy lata, a w tym czasie zmie
niły się zasady tworzenia zakrętów, 
rozjazdów i tak go pozmieniali, że 
zlecono nowy. Ta poprzednia wersja 
miała wyprowadzić ruch z Jaraczewa, 
a okazuje się, że zgodnie z aktualnym 
projektem, miałaby ona obejmować 
także Łobez i łączyć się z krajową 
„12” przed Górą, co zdecydowanie 
zwiększyłoby koszty. W każdym ra
zie obwodnica dla Jaraczew a jest 
niezbędna i potrzebna bardziej niż 
remont GOK-u. Sęk w tym, że to in
westycja polityczna i nie zależy od nas. 
W yjaśnijmy, co z budżetem . Gmina 
miejsko-wiejska będzie miała więcej 
pieniędzy niż dotychczas?
Budżet jest liczony według tych sa- 

śjj mych zasad. O wysokości stawek po- 
S  datku decyduje wyłącznie rada, byłby 
|  większy, gdybyśmy nałożyli wyższe 
|  podatki. N atom iast ich nie zwięk- 
£ szamy. Obawiam się, że będzie on 

mniejszy i to niezależnie od tego, czy 
Jaraczewo będzie miastem, czy wsią. 
Dlaczego?
Jeśli wejdzie w życie podwyższenie 
kwoty wolnej od podatku PIT do za
powiadanych 8 tysięcy złotych, gmina 
Jaraczewo straci około 25 procent 
dotychczasowego wpływu z niego. 
W naszym przypadku jest to około 
600 tysięcy złotych. Dodatkowo, je
żeli dzieci sześcioletnie nie pójdą do 
szkoły, a były wyliczone w subwen
cji oświatowej, zostanie ona obcięta 
o liczbę tych dzieci. W naszym przy
padku może to być nawet powyżej 400 
tysięcy złotych. Jest więc bardzo duże 
prawdopodobieństwo, że będziemy 
mieli mocno ograniczane środki na 
inwestycje. W związku z tym nie ma 
to żadnego* znaczenia, czy jesteśmy 
gminą wiejską, czy miejsko-wiejską. 
M ieszkańcy przyzw yczaili się do 
tego, że jest pan wójtem . Nie obrazi 
się pan na nich, jeśli przez pomyłkę 
dalej będą tak  pana tytułować? 
Burmistrz Dobrzycy mówi, że przy
najmniej rok trzeba dać na oswojenie 
się z nową sytuacją, bo część ludzi 
będzie mówiła do mnie „burmistrzu”, 
a inni „wójcie”. To jest nieuniknione. 
Pewnie sam będę się przedstawiał: 
„wójt gminy Jaraczewo, słucham ” 
albo coś takiego, bo ciężko odzwy
czaić się od takich rzeczy. Na pewno 
nie będę przywiązywał wielkiej uwagi, 
jeśli ktoś dalej będzie mnie tytułował 
wójtem. Szkoda, że nie mogę zostać 
wójtem miasta, bo wtedy byłoby zu
pełnie inaczej.

R ozm aw iał S E B A STIA N  M ATYSZCZAK
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KOTLIN

Marzenia za prawie 95 tys. zl 
spełnione pod choinkę

»
J Prawie 95 tys. zł wydała gmina Kotlin na przebudowę budynku Szkoły Podstawowej w Woli Książęcej

* Nie lada prezent świąteezno- 
noworoczny przygotowały władze 
K otlina dla najm łodszych dzieci 
uczęszczających do Szkoły Podsta
wowej w Woli Książęcej. Placówka 
wzbogaciła się o nową salę dydak
tyczną dla oddziału przedszkolnego.

Pod koniec sierpnia rozpoczęła 
się adaptacja tzw. wiatrołapu: - Po
stawiono brakującą ścianę, wyposażoną 
w dwa duże okna balkonowe, które • 
mogą stanowić bezpośrednie wyjście na 
boisko szkolne oraz zaduszono całość 
budynku. Elementem prac budowlanych 
było wykonanie dwóch dodatkowych to
alet dla dzieci oraz niezależnego wejścia 
do budynku od strony boisk sportowych. 
Nowa sala została wyposażona w nowo
czesne ogrzewanie podłogowe, ściany 
zostafy pokryte tynkiem mozaikowym  |
- wylicza M arzena Tomaszewska; |
dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli i  
Książęcej. . &

Prace zakończono w listopadzie, s 
Inwestycja pochłonęła około 95 tys. zł.
- Pomysł, a w zasadzie nasze marze

nie o przebudowie, powstał ju ż kilka 
lat temu. Jego realizacja była możli
wa dzięki przychylności władz gminy
- podkreśla szefowa szkoły.

Trzy- i czterolatki zaprezentowały się w
W grudn iu  zo rgan izow ano  

uroczystość oddania sali do użytku. 
W symbolicznym przecięciu wstęgi 
uczestniczyli wójt Kotlina Mirosław 
Paterczyk, skarbnik Irena Antczak

części artystycznej
oraz radni. Rodzice dzieci z oddziału 
przedszkolnego przygotowali słodki 
poczęstunek, a przedszkolaki zapre
zentowały się w przedstawieniu.

Od stycznia trzy- i czterolatki

mogą uczęszczać na zajęcia w godzi
nach porannych, a nie jak dotychczas 
dopiero po zakończeniu lekcji przez 
.oddział przedszkolny.

(era)

^ KOTLIN

Będzie osobne przyłącze wody dla nauczycieli
■*

Niebawem -jak twierdzi wójt Kotlina Mirosław Paterczyk - lokatorzy’ cały weekend, dlatego jeszcze przed kupnem nieruchomości domagają 
bloków nauczycielskich będą mieli oddzielne przyłącze wodociągowe. się oddzielnego przyłącza.

• „My mieszkańcy bloków przy ul. Konopnickiej zwracamy się po raz kolejny Wójt Kotlina na poświąteczhym posiedzeniu komisji oświaty powie-
z uprzejmą prośbą o dokonanie oddzielnego przyłącza wody do budynków przy - dział, że doprowadzi do przebudowy wodociągti. - Zrobię to w najbliższym 
ul. Konopnickiej, a nie ja k  to ma miejsce przez szkołę’’- napisali lokatorzy możliwym czasie - stwierdził Paterczyk.
bloków nauczycielskich w piśmie do wójta Kotlina. W petycji podkreśla: Z kolei radny Hieronim Adamski przypomniał, że w czasie budowy
ją, że zawór główny znajduje się na terenie szkoły. W przypadku awarii, szkoły oraz bloków nauczycielskich był to zespół obiektów i dlatego wy- 
które wystąpiły w piątek, ich mieszkania były pozbawione wody przez konano jedno przyłącze. (era)
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Na basen tylko 
z orzeczeniem?

Do redakcji zgłosił się mieszka
niec gminy Jarocin, który byt świad
kiem -jego zdaniem - dziwnej sytu
acji przy kasie aquaparku. - Staliśmy 
sobie w kolejce i słyszałem, jak pan 
przed nami kupował bilet dla siebie

• i niepełnosprawnej córki. Nie byłoby - 
w tym nic dziwnego, gdyby pani ka
sjerka nie zapytała o orzeczenie. Pan 
pokazał legitymację, a cyia na to, zenie 
chodzi je j o legitymację, tylko o orze
czenie. Zapytałem go z ciekawości < 
o tę sytuację, bo sam jesten f osobą 
niepełnosprawną, a on powiedział, że 
wjamcimkim aąuaparku legitymacja 
się nie liczy, tylko oryginał orzeczenia.
Z  tego co mi wiadomo, to jest to doku
ment medyczny i nieuprawnione osoby 
lub też instytucje nie mają prawa za
glądać w takie dokumenty - tłumaczy 
mężczyzna.

Poprosiliśmy Przemysława Mu-
• sielaka, pręzesa Jarocin Sport, o wy
jaśnienie, dlaczego legitymacja osoby 
niepełnosprawnej nie jest wystarcza
jąca? - Jeżeli osoba niepełnosprawna 
posiada legitymację o swojej niepełno
sprawności bez wskazania na niej sym
bolu przyczyny niepełnosprawności, 
obshiga aąuaparku nie jest w stanie 
zweryfikować ewentualnego prawa do 
bezpłatnego wstępu opiekuna osoby 
niepełnosprawnej. W takiej sytuacji 
ubiegający się o legitymację może za- 
wnioskówać o ujawnienie na ni?j sym
bolu przyczyny niepełnosprawności. 
Wówczas sama legitymacja pozwala 
na stwierdzenie przysługującej ulgi 
dla opiekuna - tłumaczy szef spółki.

Jeśli opiekun osoby niepełno
sprawnej chciałby wejść na teren 
aąuaparku za darmo, osoba nie
pełnosprawna powinna posiadać 
jeden z pięciu symboli przyczyny 
niepełnosprawności: 01-U, 04-0, 
05-R, 10-N, 12-Cidodatkowonaży- 
czenie obsługi powinna przedstawić 
dokument pozwalający stwierdzić 
status takiej osoby oraz odpowiedni 
symbol. Jeżeli przyczyna niepełno
sprawności jest inna niż wymienione 
powyżej, opiekun takiej osoby będzie 
musiał nabyć bilet wstępu zgodnie 
z obowiązującym cennikiem.

(seb)

V POWIAT

Tańsze usunięcie pojazdu z drogi
Powiat ustalił opłaty za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego przechowywa
nie na parkingu strzeżonym, które 
będą obowiązywały w 2016 r.

- Każdego roku m am y obowią
zek wypowiedzieć się tia tem at tych 
stawek. M aksym alne są zawsze p u 
blikowane przez m inistra finansów  
w M onitorze Polskim. Tak też stało się 
w tym roku i okazało się, że m inister 
obniżył niektóre z nich - tłum aczył 
na ostatnim  posiedzeniu pow iato
wej komisji budżetu i rozwoju Ka
zimierz Pietras, kierownik Referatu 
Komunikacji Starostwa Powiatowego 
w Jarocinie. - Dlatego my też jesteśm y 
zobowiązani zm niejszyć te opłaty na 
naszym terenie. Dotyczy to na przykład 
usunięcia Z drogi pojazdów o m asie 
powyżej 3 ,5  t do 7, 5 t  - a tych je s t 
najwięcej. M aksymalna stawka, którą 
również my mieliśmy, wynosiła 600 zł.

M inister ją  obniżył o jeden złoty - do 
599 zł. My przyjęliśm y'równo 590 zł 
- wyjaśnił urzędnik. Jednocześnie 
wzrośnie stawka za przechowywanie 
pojazdów do 3,5 t - z 27 zł za dobę 
do 30 zł. - Choć mogłaby być 39 zł, 
bo taka je s t maksym alna - zaznaczył 
Pietras.

Szef wydziału komunikacji poin
formował też, że w tym roku znacznie 
wzrosła liczba pojazdów, które trzeba 
było usunąć z dróg powiatowych. - Do 
tej pory m ieliśm y 96 usunięć. Z  kolei 

_vv 2014 r. tych przypadków było tylko 63. 
Pytałem policjantów, jakie są przyczyny 
i oni twierdzą, że je st więcej zdarzeń - 
kolizji, stłuczek - tłumaczył urzędnik.

Kazimierz Pietras wyjaśnił też, na 
jakich zasadach odbywa się usuwanie 
pojazdów z dróg. - Jeśli je st zdarzenie 
i właściciel uszkodzonego pojazdu sam  
go nie zabierze, wówczas policja lub in

spekcja transportu ma m ieć możliwość 
wskazania jednostki, która to wykona. 
Dotyczy to również kierowców, którzy 
kierowali pojazdem pod wpływem al
koholu i zostali zatrzymani. W takim  
przypadku, je śli nie ma na przykład  
trzeźwego pasażera, "który będzie mógł 
usiąść za kierownicą pojazdu, wówczas 
też następuje odholowanie z wszystkimi 
konsekwencjami - tłumaczył kierownik 
referatu komunikacji. - Usuwanie po
jazdów jest zadaniem własnym powiatu. 
Może je  realizować we własnym zakre
sie albo zlecać jednostce zewnętrznej 
wyłonionej w ramach zamówień pu
blicznych. W naszym powiecie są w ten 
sposób wy.znaczone dwie jednostki: Me
chanika Pojazdowa - Pomoc Drogowa 
Paweł Straburzyński oraz Auto Serwis 
Walczak - poinformował Kazimierz 
Pietras.

ANNA KONIECZNA

LICZBA USUNIĘĆ ORAZ WPŁYWY DO BUDŻETU POWIATU  
Z OPŁAT ZA USUNIĘCIE POJAZDÓW Z DRÓG i ICH  
PRZECHOWYWANIE NA PARKINGU STRZEŻONYM

f 94 usunięcia l  5 2 . 0 7 1  z t  (2015, do końca listopada)

|  63 usunięcia t 3 1 . 1 3 5  z t  (2014)
.  • •

f 59 u s u n i ę ć  ) 3 1 . 9 3 4  z t  (2013)

) 62 usunięcia 1 2 6 . 8 8 2  z t  (2012) .

za usunięcie za przechowywanie na

•  rower lub motorower , 100 zt 12 zt
•  motocykl 200 zt 15 zt
•  pojazd o dopuszczalnej 

masie całkowitej do 3 ,5 1 480 zt 30 zt -
•  pojazd o dopuszczalnej 

masie całkowitej do 3 ,5 1 do 7 ,5 1 590 zt 40 zt
•  pojazd.o dopuszczalnej

masie całkowitej do 7 ,5 1 do 1 6 1 840 zt ' 60 zt
•  pojazd o dopuszczalnej 

masie całkowitej do 1 6 1 1.250 zł 100 zt
•  pojazd przewożące 

materiały niebezpieczne 1.520 zt 160 zt

http://www.jarocinska.pl
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PARTNERSTAL
PRODUKCJA G A R A Ż Y  BLASŹANYCM

• '  /  - konstrukcja ocynkowana 
• SCHOWK na śmietniki

• garaże z wiatą • kojce dla psów
PROMOCJA KONSTRUKCJA OCYNK

lei. 63 222 71 81 Konin, 65 61S 61 89 Leszno, 
62 584 61 71 Kalisz, 61669 8714 Poznań, 
kom. 698230205

Ubojnia
Skup bydła 

rzeźnego
Konkurencyjne ceny 

Gotówka
Zapraszamy do Współpracy 

T e ł. 6 6 3  7 0 2  2 3 8

S P R Z E D A M

BYCZKI, JAŁÓW KI 
HF i ras m ięsnych

Tel. 508 223 035

PO ŻYCZKI
PROMOCJA DLA NOWYCH KLIENTÓW 

POŻYCZASZ 1000 ZŁ - 
-ODDAJESZ PO 30 DNIACH 1000 ZŁ

DLA STAŁYCH KLIENTÓW
• 1000 ZŁ -12  RAT MIESIĘCZNYCH P 0 128 ZŁ
• 1000 ZŁ - PO 30 DNIACH ODDAJESZ 1060 ZŁ

L 6 9 8  8 32  192  
(6 2 )7 6 6  81 95

KUPIĘ BYDŁO

I BYDŁO
POZAKLASOWE

TELEFON:

6 0 9 4 4 8 7 1 8

P i o t r r e k

SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH
• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW Gotówka lub przelew

SKUP MACIOR, 
KNURÓW 

I TUCZNIKÓW
Przelew 3 dni

tel. 691 744  453  
(65) 572 -29 -54

DOBRA CENA

DANPOL
ZDZIECHOWA

KUPUJEMY
m a c io ry  i k n u ry

Odbiór z gospodarstwa -------- s .
Płatność gotówką V ®  J 

lutrszybki przelew *

te l. 608 439 125 
609 218 648 ,

PRZEDSIĘBIORSTWO

„BIS”
SKUPUJE JAŁOWICE

HODOWLANE 
I UŻYTKOWE

od 7 miesiąc^ cielności

ZGŁOSZENIA: 65/57-38-631, 65/57-27-336, 
pon.-pt. 8“ -16“

c o  z a p e w n i a  K R U S  c e n y  ż y w c a
nowoczesne m aszyny opłacalna hodowla

przyjazne podatki ceny w a rz y w  i o w o co w
j a k  p o z y s k a ć  u n ijn e  ś r o d k i

dobre plony

n ic z e  p l

re d akc ja @ w ie sc iro ln icze .p l 
r0k la m a @ w ie sc iro ln icze .p l

nnuA C Z DO H AS.

t w t t t e r .
r . c o m / w i e s c i r o l m c z e .

http://www.jarocinska.pl
mailto:redakcja@wiescirolnicze.pl
mailto:r0klama@wiescirolnicze.pl
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Kara za pramawanie referendum „szczególnie skamplikowana"
J W jednym z poprzednich wydań „Gazety” pisaliśmy o karze finansowej, jaka może spotkać komitet referendalny ża zajęcie pasa 
drogowego na reklamę plebiscytu. Urzędnicy jeszcze przez kilka tygodni będą się zajmowali tą  sprawą, bo wiceburmistrz uznał ją  za 
„szczególnie skomplikowaną”. . .' -

Chodzi o trzy banery, które przez miesiąc 
stały przed żywopłotem przy skrzyżowaniu 
ulic Wrocławskiej i Dąbrowskiego. Były one 
elementem promocji referendum mającego na 
celu odwołanie burmistrza i rady miejskiej przed 
upływem kadencji. 30 listopada, czyli dzień 
po nieskutecznym plebiscycie, urząd miejski 
wszczął postępowanie administracyjne w sprawie 
zajęcia pasa drogowego bez zezwolenia w celu 
umieszczenia reklam. Nałożona kara wynosi' 
10-krotńość normalnej stawki. W odpowiedzi 
Anna Iwicka, pelnoniocniczka komitetu, wysiała 
do urzędu pismo, w którym stwierdziła: Zezw o

lenie nie było przez prawo wymagane w odniesieniu 
do umieszczenia plakatów referendalńych. W tej 
sytuacji wnoszę o umorzenie postępowania jako  
bezprzedmiotowego

Urząd 2areagował jeszcze w starym roku. 
Wiceburmistrz przedłuży! postępowanie o mie
siąc - do 27 stycznia: „Przedmiotowa sprawa, ze 
względu na konieczność przeprowadzenia dogłębnej 
analizy stanu faktycznego oraz przepisów prawa, 
zakwalifikowana została (...) jako'sprawa szcze
gólnie skomplikowana" - napisał w uzasadnieniu 
Witosław Gibasiewicz. Pouczył też Iwicką, że nie’ 
przysługuje jej zażalenie na to postanowienie.

- Jest to żenujące postępowanie i marnowanie 
czasu pracy urzędników, którzy dwukrotnie robili 
pomiary w miejscu ustawienia banerów, a teraz 
kiedy przedstawiliśmy argumenty, że wszczęte po
stępowanie jest bezprzedmiotowe, będą dogłębnie 
analizować stan faktyczny - gdzie banery zdjęliśmy 
ju ż miesiąc temu - i przepisy prawa. Nikt nie zrobił 
tego przed wszczęciem postępowania? Na jakiej 
zatem podstawie to postępowanie w ogóle zostało 
wszczęte? Dopiero teraz urzędnicy będą szukać 
przepisówprawa, na których będą opierać swoje 
.zarzuty’przeciwko nam ? Patrząc na postępowanie 
pana Gibasiewicza i całej ekipy rządzącej naszą

gminą utwierdzam się tylko w przekonaniu, że nasza 
inicjatywa była jak najbardziej potrzebna - komen
tuje pełnomocniczka komitetu referendalnego.

To nie jedyny finansowy kłopot grupy ini
cjatywnej. Jeden z jej członków otrzymał rosz
czenie finansowe od osoby, która pomagała 
przy promocji referendum. Jak się nieoficjalnie 
dowiedzieliśmy, chodzi o kwotę powyżej 10 
tys. zł. Członek komitetu, o którego chodzi, 
potwierdza, że taka sytuacja miała miejsce, nie 
chce jej jednak rozstrząsać na łamach prasy.

PIO TR  IG N AS IA K  
p.lgnasiak@ jarocinska.p l

► ŻERKÓW

Pani skarbnik 
uszczypnie 
na lądowisko

Żerkowscy radni przychylili się 
do prośby marszałka województwa 
wielkopolskiego i dofinansują bu
dowę bazy Śmigłowcowej Służby 
Ratownictwa Medycznego na tere
nie Lotniska Michałków w Ostrowie 
Wlkp. Marszałek w piśmie skie
rowanym do żerkowskiego samo
rządu poinformował, że na terenie 
Wielkopolski jest tylko jedna baza 
Lotniczego Pogotowia Ratunko- - 
wego - w Poznaniu na Ławicy.
- „Żeby ułatwić dostęp do świadczeń 
medycznych LPR przewiduje się bu
dowę dodatkowej bazy z lokalizacją 
w Michałkowie w Ostrowie Wlkp.. 
która swoim promieniem opera
cyjnym będzie obejmowała obszar 
gminy Żerków” - czytała Barbara 
Urbańska, przewodnicząca Rady 
Miejskiej Żerkowa.

Radni sceptycznie odnieśli się 
do propozycji dofinansowania bu
dowy lądowiska. Ale burmistrz Ja
cek Jędraszczyk przekonywał: -Jest 
to jakieś takie zobowiązanie naszej 
gminy, bo kiedyś też potrzebowaliśmy 
wsparcia przy budowie stadionu. Był 
tu pan marszałek i przekazał 200 
tysięcy złotych na położenie tartanu
- przypomniał włodarz Żerkowa.
- Sytuacja jest taka, żejest helikopter 
i orustoi, bo musi być baza. Żadnych 
innych kosztów nie będziemy ponosili. 
Marszałek zwrócił się o pomoc też do 
innych gmin. Nie wiem, jak oni się ■ 
zachowają. Prawda jest taka, że wszy
scy chcielibyśmy być piękni, młodzi
i zdrowi jak najdłużej, ale czasami ten 
helikopter może być potrzebny i wtedy 
liczy się, żeby jak najszybciej przyle
ciał - argumentował szef gminy.

Dyskusję podsumował radny ■ 
Zdzisław Paluszkiewicz. -Na pewno 
pani skarbnik jakoś tam uszczypnie . 
tu troszkę, tam i jakoś tam na tę służ
bę zdrowia nie możemy odmawiać, bt> 
może być taka chwila, że każdy z nas 
jej będzie potrzebował - podkreślił 
przedstawiciel Brzóstkowa.

(ann)

18.235,20 zł
zarezerwowano w budżecie gminy 
Żerków na 2016 rok na budowę bazy 
Śmigłowcowej Służby Ratownictwa 
Medycznego na terenie Lotniska 
Michałków w Ostrowie Wlkp.

t  POWIAT

Radni będą się szkolić na tabletach
Przewodniczący rady powiatu 
Jan Szczerbań jest zachwycony 
nowym sprzętem

Powiatówi radni mają od tego 
roku pracować przy pomocy tabletów. 
Na zakup sprzętu oraz program e-se- 
sja w budżecie 2015 zarezerwowanych 
zostało 60 tys. zł. Ostatecznie jednak 
wydano o prawie 20 tys. zł mniej.

Zakupione zostały 22 tablety Le- 
novo Yoga Tablet 2 z ekranem 10,1 ”, 
klawiaturą oraz etui za niecałe 30 
tys. zł. Dla radnych przeznaczonych

jest 19 komputerów. Jeden jest dla 
starosty Bartosza Walczaka, a dwa 
są zapasowe.

Do tego starostwo nabyło pro
gram e-sesja za niecałe 13 tys. zł. Nowy 
"system obsługi rady powiatu został 
wprowadzony, by - jak twierdzi zarząd 
powiatu - przynieść oszczędności.

Na ostatnim w starym roku po
siedzeniu przewodniczący rady Jan

Szczerbań zaprezentował nowo naby
ty sprzęt. -Już mamy te tablety, na któ
rych będziemy pracować na najbliższej 
sesji. Wszystkie życzenia państwa rad- 

■ nych zostały ujęte. Jest łdcewiatura i cala 
reszta, wszystkie akcesoria. Bardzo to 
jept poręczne - podkreślił Szczerbań. 
- Teraz nasi informatycy pracują; żeby 
wszystkie dane były wprowadzone. Całe_ 
archiwum i inne rzeczy - dodał. Zapo-

Powiat zakupił w drodze 
zapytania ofertowego 
22 tab le ty od firmy Auto 
Komputer Maciej Laskowski 
z Wrocławia, która 

-  zaproponowała najniższą 
cenę - 29.495,40 zł.

Oferty złożyło 11 firm. 
Najwyższa cena wynosiła 
49.295,40 zł.

System e-sesja został 
zakupiony z „wolnej ręki" 
za 12.741,57 zł od MW 
Concept z Lubonia.

wiedział też, że w'styczniu odbędzie 
się specjalne szkolenie radnych oraz 
„próbna sesja”, na której przetestują 
nowy sprzęt. - Dokładny termin usta
limy sobie w biurze rady i wtedy po
wiadomimy się sms-ami. Posiedzenie, 
na którym radni zadebiutują w pracy 
przy tabletach zostało wyznaczone* na 
czwartek - 4 lutego.

(ann)

Oferty pracy z Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie zgłoszone w okresie od 29 grudnia do 4 stycznia

• Technolog-konstruktor - Zalmet Sp. z o.o. Zalesie • Aparatowy procesów produkcyjnych - Phytopharm Klęka SA • Kierowca kat. C - Sudre Polska Sp. z o.o. (miejsce 
wykonywania pracy: teren kraju) • Kierowca kat. C + E - K&J Horyzont Logistics System Jakub Janiuk Jarocin (miejsce wykonywania pracy: teren kraju) • Elektrom echanik, b lacharz, 

technolog/konstruktor, ślusarz, tap icer - PW Bartesko Bartłomiej Skowroński Koźmin Wlkp./Witaszyczki • Kierownik produkcji - Agro Techma (miejsce pracy Witaszyczki)
•  Lakiernik - PHU Jasz Jadwiga Szklarczyk Witaszyczki • Pracownik magazynu skór - Zakład Przemysłu Mięsnego Biernacki Sp. z o.o. Golina

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 18 DO 24 GRUDNIA STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 25 DO 31 GRUDNIA
liczba

bezrobotnych

2.361

wyrejestrowani

60

zarejestrowani

14

wyrejestrowani, którzy 
podjęli pracę

liczba
bezrobotnych

2.379

wyrejestrowani zarejestrowani

52 10

wyrejestrowani, którzy 
podjęli pracę

(dane orientacyjne z PUP Jarocin) Oprać, (an ty

O G Ł O S Z E N I E

Przepraszam  Panią Hannę Szatkowską za treść wpisu którego dokonałem w dniu 10 .09.2014 pod 
nickiem Rybczyński na stronie internetowej G azety jarocińskiej komentującego artykuł pod tytułem 
Jarociński Ruch Samorządowy ma kandydata na burmistrza. Oświadczam, iż treścią tego wpisu 
pomówiłem Panią Hannę Szatkowską za co wyrażam ubolewanie.

Norbert Żurek

Pub likac ja  z go d n ie  z u g o d ą  w  sp raw ie  II K  446/14. Pow ie lan ie  i pub likacja  w  innym  m ie jscu  bez z g o d y  zabron iona.

http://www.jarpcinska.pl
mailto:p.lgnasiak@jarocinska.pl
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NOWE MIASTO

G m ina n ie  c h c e  
ju ż  u d z ia łó w  w  ZGO

ALEKSANDER PODEMSKI
wójt gminy Nowe Miasto

Mieliśmy nadzieję - i mamy ją 
nadal - że wykupione udziaty 
przyniosą gminie korzyści.

Ile gmina Nowe Miasto płaci za 
odbiór, transport i przetwarzanie 
odpadów komunalnych od 
zamieszkałych nieruchomości?

J  Za .1 min 201 tys. zł miała wykupić gmina Nowe Miasto kolejną transzę udziałów w Zakładzie 
Gospodarki Odpadami w Jarocinie. Do transakcji jednak nie dojdzie.

2 3 4 . 9 7 4 , 1 0  zt brutto
' 2013 rok (II połowa roku)

‘ W 2013 roku gmina wykupiła 198aicjzia- 
tów, każdy o wartości nominalnej 500 zł,- 
ale po 608,05- zł. - W 2014 roku, kiedy ju t  

1 przyjęta została uchwała o wykupie udziałów 
również po tej wyższej cenie, poproszono nas, 
przed aktem notarialnym, do ZGJJ - mówi 
skarbniczka gminy, Elżbieta Mnich. - Powie
dziano nam, że niesłusznie przejmowaliśmy 
udziały po tej zawyżonej cenie, że powinni

śm y  je  wykupywać, po 500 zł. Wtedy szybko 
zwołaliśmy sesję i zmieniliśmy uchwałę rady. 
Gmina objęła wtedy l .080 udziałów po 500 zł 
i za taką kwotę je kupiła, płacąc w sumie 
540.050 zł. Różnica między wartością wkładu

a wartością nominalną udziałów wynosiła 
50 zł i przeznaczona była na kapitał spółki.

Taką samą kwotę jak w 2014 roku zapla
nowano w budżecie na rok 2015.'Rada podję
ła w tej sprawie odpowiednią uchwałę. Wtedy 
ZGO przesłało informację, że wykup udzia
łów ma być nie po 500 zł, jak w 2014 roku, ale 
wćenie 654,83 z ł.-Jakbyśmy się na to zgodzili, 
objęlibyśmy 824 udziały, a mieliśmy uchwałę 
rady, że płacimy po 500 zł za udział i przejmu
jem y ich 1.080. Na kapitał zakładowy poszłoby 
nie 5 0 zł, ale 470,08zł-  tłumaczy skarbnicz
ka. Według nowych warunków przedsta
wionych przez ZGO, gmina Nowe Miasto

miałaby o 256 udziałów mniej niż planowa
no..W czerwcu urząd wystosował do ZGO 
pismo z informacją, że zgodnie z uchwa
łą rady, gmina może zapłacić po 500 zł. 
Jeżeli nie będzie możliwe objęcie udziałów 
za taką cenę,-nie obejmie ich. - ZGO ju ż na 
to nasze pism o nie odpowiedziało - dodaje 
skarbniczka. Na koniec roku rada wycofała 
więc zaplanowane w budżecie pieniądze na 
wykup udziałów. - Nie chcemy ich za wszelką 
cenę. Nie uważamy tego za ogromny interes. 
Pieniądze są nam potrzebne na inne cele 
- podkreśla wójt Aleksander Podemski.

. (a k f)

5 5 0 . 7 8 7 , 0 4  zt brutto
2014 rok

5 9 9 . 9 8 3 , 2 0  zt brutto
2015 rok

7 3 7 . 9 4 2 , 4 0  zt brutto
2016 rok

Rozmowa 
z ELŻBIETĄ 
MNICH, 
skarbnikiem 
gminy Nowe 
Miasto

Od początku nie mogłam się z tym zgodzić
■ Jak pani ocenia to, że ZGO stawia 
gminę Nowe Miasto w  takiej sytuacji 
- zm ienia warunki, nie odpowiada na 
wasze pismo?
Ja już od samego początku, w 2013 
roku, nie mogłam się z tym zgodzić, 
że chcieliśmy kupić udziały po 500 zł, 
a płaciliśmy o 108 zł i 5 groszy więcej. 
Na tym byliśmy stratni. Płaciliśmy wte
dy 120.900 zł. Jakbyśmy obejmowali 
udziały, płacąc za każdy 500 zł, byłoby 
241 udziałów. A ponieważ, kupowaliśmy 
za wyższą kwotę, objęliśmy ich tylko 
198. Ówczesny zarząd ZGÓ stanął na 
stanowisku, ie  inaczej tego nie można 
zrobić.
■  .W  2 0 1 4  roku znow u zasady się

zm ieniły...
To jest dla mnie kręcenie. Każdego 
roku jest inna kwota. Ponieważ ZGO 
nie udzieliło odpowiedzi na nasze pi-' 
smo i od czerwca się nie odezwało, 
wycofujemy się:
■  He w  tej chwili macie wykupionych 
udziałów z przyznanej w am  puli?
55%.
■  Co z pozostałymi 4 5% ?  N ie uważa  
pani, że powinniście je  przejąć?
M amy dó tzynienia z dyktowaniem 
warunków przez ZGO. Co roku cena 
się zmienia. Dla mnie to było nieporo- 
zurpienie od samego początku.
■  Czy to dobrze, że gmina w ogóle 
w ykupyw ała te udziały?

Uważam, że gmina nic z tego nie będzie 
miała. Na początku było mówione, że 
obejmując udziały, będziemymniej pła
cić za śmieci, które zdajemy. Nie jest to 
prawdą. Praktycznie nie jesteśmy lepiej 
traktowani jak inne gminy. W takim 
układzie to jest dofinansowanie ZGO, 
które dyktuje nam warunki.
■ N ie jes t w ięc ’ praw dą, że odbiór 
śmieci będzie - poprzez wykupienie  
udziałów w  spółce - tańszy?
Nie jest tańszy, bo co roku cena, którą 
płacimy za odbiór odpadów komunal
nych, bardzo rośnie, jo  jest już mono
pol na rynku.
■  W ójt w spom inał podczas naszej 
rozm ow y, że Krzykosy, Zaniem yśl

i Środa W ielkopo lska rów nież nie 
chcą obejmować udziałów. Kotlin też  
zrezygnował. .
Wiem, że niektóre gminy też już się wy
cofały i tej ostatniej transzy nie objęły.

Jest to niepoważne traktowanie 
partnerów. Zmiana co roku na coś in
nego. Jak się zmienia zarząd, zmieniają 
się władze, to jest inna wersja. Raz tak, 
raz tak. Ja  się cieszę, że nie obejmu
jemy kolejnych udziałów. (...) Nie jest 
to takie przejrzyste, jak się wydawało 
na początku, W przedsięwzięciach na 
2016 rok też nie mamy zaplanowanych 
tych pieniędzy.

Rozm aw iała  
A N N A  K O PRAS-FIJO ŁEK

► POWIAT

Były burm istrz Jarocina, 
a obecnie radny powiatowy 
S tanisław  M artuzalsk i przy 
okazji dyskusji nad nowym bu
dżetem powiatu wytknął obec
nym władzom, że zamierzają 
kupić samochód. -Ja chcę przy
pomnieć, ie  kilka lat temu przez 
powiat przetoczyła się dyskusja, 
ja k  to oszczęd{ając na wydatkach 
sprzedawano służbowy samochód 
starostwa. Zrobiono z tego temat 
pijarowski. Dzisiaj okazuje się, 
że ten samochód jest potrzebny. 
Niekoniecznie^ dla starosty, ale jest 
potrzebny w starostwie, aby urząd 
mógł lepiej, skuteczniej i efektyw
niej pracować - stwierdził M ar
tuzalski.

• Odpowiedział mu starosta 
Bartosz Walczak. - Panie rad
ny Martuzalski przez pól roku ze 
spokojem i cierpliwością wsłu
chiwałem się w pana wystąpie
nia t zarzuty w stosunku do nas 
(zarządu powiatu - przyp. red.). 
Po tym co powiem m oże m nie 
pan od prostaka, kmiota i plebsa 
na facebooku wyzwać, ale trud-

Nowy samochód 
dla starostwa to . 
uzasadniony wydatek?

Stanisław Martuzalski, kiedy był starostą (w latach 2006 - 2010) zdecydował 
o zakupie na potrzeby starostwa skody superb. Samochód sprzedał w 2011 r. 
jego następca Mikołaj Szymczak

no - stwierdził włodarz powia
tu. - Był pan radnym, starostą, 
burmistrzem. W samorządzie był 
pan wszystkim - sołtysem, prze
wodniczącym osiedla też może 

■ pan był i m iał pan szofera, miał 
pan limuzynę. A samochód, który 

• chcemy kupić dla starostwa - nie 
wiem, czy nie ma pan takiej wie
dzy, czy pan udaje - to auto, które 
ma zastąpić starego grata, jakim  
muszą jeździć pracownicy refera
tu dróg powiatowych dopilnowu
ją c  ważnych spraw drogowych. 
1 niamy wycenionego na około 
czterdziestu tysięcy fiata u pana 
Dutkiewicza, naszego lokalnego 
dilera. Kwota ta będzie pochodziła 
ze sprzedaży ciągnika siodłowego, 
który został po zlikwidowanym  
ZdTządzie Dróg Powiatowych. 
Ża ten ciągnik dostaniemy plus 
m inus sto tysięcy i jeszcze oko- 

|  lo pięćdziesięciu tysięcy zostanie 
w kieszeni powiatu - podkreślił 

£ Bartosz Walczak. - I czy pana 
zdaniem to uzasadniony wydatek? 
- pytał retorycznie starosta ., 

(ann)
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Biskup kaliski 
na opłatku w ratuszu

Ksiądz biskup Edward Janiak 
w pierwszą niedzielę nowego roku od
prawił mszę św. w kościele św. Marci
na, a później spotkał się z władzami 
i mieszkańcami gminy oraz powiatu 
jarocińskiego w ratuszu.

Ordynariusz diecezji kaliskiej przy
pomniał, że 2016 rok jest w Kościele 
katolickim czasem szczególnie poświę
conym Bożemu miłosierdziu, a także 
rokiem jubileuszu 1050-lecia chrztu 
Polski. W kazaniu zwrócił uwagę na 
szczególną oprawę świąt Bożego Na
rodzenia w naszym kraju, związanych 
z tym czasem tradycji m.in. łamania się 
opłatkiem.

Z życzeniami z dawnych lat
Hierarcha zwrócił uwagę na to, że 

Jezus Chrystus stając się człowiekiem 
podniósł ludzi do godności dzieci Bo
żych. - Otrzymujemy ten zaszczytny tymi 
przez chrzest święty. To jest jakby bilet 
do nieba - podkreślił kaznodzieja. Za
chęcał do wdzięczności za to, że Jezus 
Chrystus pozostał z nami w tajemnicy 
Najświętszego Sakramentu. Przywołał 
słowa, że „kto dobrze dziękuje, dwa 
razy prosi”. - Nie jest ważne, jaką masz 
twarz, jakie włosy, ja k  jesteś ubrany, ile 
masz lat, ile masz pieniędzy i ile oszczęd
ności. Nie jest ważne nawet to, czyjesteś 
zdrowy czy chory, a takie jaki pełnisz 
urząd czy stanowisko. Jest ważne przede 
wszystkim to, w jakim  stanie jest twoje 
tycie wewnętrzne. Czy jesteś pojednany 
z Bogiem? Czy stać cię na to, żeby żyć 
po Bożemu? To jest coś, czego ludzie nie 
widzą. Życie w stanie łaski uświęcającej 
wymaga dużo wysiłku, trudu i pracy nad 
sobą - stwierdził biskup Edward Janiak.

Na zakończenie mszy św. popro
sił, żeby zebrani podziękowali księdzu 
prałatowi Dariuszowi Matusiakowi, 
proboszczowi parafii św. Marcina okla
skami. - Kiedy byłem małym chłopcem 
przyjeżdżałem do dziadków, którzy miesz
kali na terenie diecezji kaliskiej. I  zabie
rałem ze sobą do domu owies. A mama

pilnowała, żtby u progu nowego roku 
iść do sąsiadów, bliskich i znajomych 
z życzeniami. Mówiłem wtedy wierszyk, 
który teraz, przytoczę: JSypię, sypię, posy
puję, nowym rokiem wam winszuję, aby 
państwo dhigo żyło, a po śmierci w niebie 
było ” - wspomniał na zakończenie ordy- 
nańusz diecezji kaliskiej, a zebrani po
dziękowali drugi raz oklaskami. Oprawę 
muzyczną liturgii zapewniła kapela 
Zespołu Folklorystycznego „Snutki”.

Gmina zawiezie 
młodzież na SDM

Druga część uroczystości odbyła 
się w sali sesyjnej ratusza. Burmistrz 
Jarocina Adam Pawlicki w swoim 
wystąpieniu stwierdził, że rok 2015 
był czasem trudnych, strategicznych 
decyzji, a tegoroczny budżet jest bar
dzo ambitny, więc jego i pracowników 
urzędu czeka wiele pracy. - Wierzę jed
nak, że to, co zaplanowaliśmy, stanie 
się rzeczywistością. Powstaną zarówno 
nowe drogi, ja k  i miejsca prący tak bar
dzo istotne z punktu widzenia rozwoju 
naszego miasta - deklarował burmistrz 
i poprosił o cierpliwość, ponieważ nie
które inwestycje mają być prowadzone 
przez dwa lata. Podziękował staroście, 
radnym powiatowym oraz probosz
czom jarocińskich parafii za świetną 
współpracę. Zadeklarował, że gmina 
zapewni transport młodzieży, która 
będzie chciała wziąć udział w Świato
wych Dniach Młodzieży - Chciałbym 
dodać jeszcze kilka słów, bo tutaj mogę 
sobie pozwolić na więcej niż w kościele.. 
Wspominałem w mojej mowie, że planu

jem y dużo, dużo więcej niż do tej poty. Po 
razpierwszyw historii Jarocina, chybaod 
pięćdziesięciu lat, bo przez ostatnie pięć
dziesiąt łat gmina nie budowała mieszkań 
'komunalnych pod-wynajem, nawiązu
jąc do świąt Bożego Narodzenia, że to 
są święta rodzinne, a mieszkanie i dom 
kojarzy nam się z rodziną, chcemy, żeby 
Jatocin rozwijał się przez nowe rodziny. 
(...) Nasz papież Franciszek mówi o życiu
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w zgodzie z naturą i S a n  i u o środowisko. 
Myślę, że to je st dobry moment, żeby 
w tym miejscu pochwalić się, że mamy 
najnowocześniejszyw Polsce zakład prze
twórstwa gospodarki odpadami. Skończy
liśmy go „rzutem na taśmę’"z końcem 
roku. Wtedy, kiedy w Jarocinie było refe
rendum, my walczyliśmy z zakończeniem 
tej inwestycji, bo firma, która wygrała 
przetarg, przestała ją  realizować. Groziło 
nam wielkie niebezpieczeństwo zwrotu 85 
milionów ziotych - tłumaczył burmistrz 
Pawlicki. - W Jarocinie zaczyna brakować 
miejsc pracy. To znaczy zaczyna brakować 
osób, które mogfyby świadczyć pracę. To 
jest dobry przejaw, bo jak brakuje rąk do 
pracy, to - miejmy nadzieję - trzeba będzie' 
mieszkańcom więcej płacić za tę pracę. 
To jest ważne, bo Jarocin ma dość niski 
poziom zarobków.

W ratuszu bez orędzia
Biskup poproszony o wygłoszenie 

noworocznego orędzia stwierdził, że 
powiedział już je w kościele. Chwa
li! mieszkańców za troskę o obiekty 
sakralne. Stwierdził, że 2015 rok był 
trudny dla diecezji, ponieważ zmarło aż 
piętnastu kapłanów, z których połowa 
była poniżej 50. roku życia. Tłumaczył, 
że nie zna jeszcze wszystkich realiów 
dekanatu jarocińskiego, ale zapozna się 
ze szczegółami, ponieważ już w lutym 
rozpocznie wizytację parafii. Od władz 
miasta otrzymał ręcznie wykonany lam
pion z herbem Jarocina. - A to nie ko
rupcja jest? Nie? - zażartował biskup.

Z koncertem kolęd wystąpił zespół 
wokalno-instrumentalny Społecznego 
Ogniska Muzycznego w Jarocinie pod 
kierownictwem Leszka Świderskiego 
i Zbigniewa Obaiy. Publiczność na
grodziła ich długimi oklaskami. Nie 
obyło się bez bisu. Na konięc zebrani 
podzielili się opłatkiem i złożyli sobie 
życzenia. Po uroczystości, w trakcie 
poczęstunku był czas na nieco mniej 
oficjalne rozmowy.

(Is)

ZATRZYMAJ SIĘ
MARIAN RATAJCZAK
- 1.80 (Strzyżewko) 
JERZY CIEŚLAK 
- 1 71 (Poręba) 
TERESA ANTCZAK 
- 1.84 (Stęgosz) 
MAURYCY KALISZAK 
- 1.63 (Jarocin) 
JANINA PATELKA 
’- 1.81 (Jarocin)

KAZIMIERA PAWLAK
- L 91 (Bieździadów) 
JANINA PATER 
- 1.76 (Jarocin) 
ANDRZEJ FIEDLER 
- 1.64 (Jarocin) * 
KAZIMIERZ MOSZYK 
- 1.67 (Witaszyce) 
CZESŁAWA ŚWITOŃSKA 
- 1.84 (Stawoszew)

MARIAN SZYBA
- 1.87 (Potarzyca) 
WIKTOR BESKA 
- 1.76 (Jaraczewo) 
WACŁAW WALCZAK 
- 1.86 (Witaszyce) * 
JÓZEF WOJCIECHOWSKI 
- 1.61 (Jarocin)
TERESA MR0ZIŃSKA 
- 1.78 (Witaszyce)

Rodzinom  zmarłych składam y wyrazy współczucia

Serdeczne podziękowania wszystkim! którzy okazali nam życzliwość 
w tych trudnych chwilach. Ordynatorowi intensywnej terapii w Jarocinie 

dr. Naskrętowi, księdzu odprawiającemu ceremonię pogrzebową, delegacji 
z Polskiego Czerwonego Krzyża w Jarocinie, rodzinie, sąsiadom, znajomym, 

firmie pogrzebowej „Jezierski” oraz wszystkim, którzy uczestniczyli 
w ceremonii pogrzebowej, zamówili msze św., złożyli wieńce i kwiaty, okazali 

współczucie i odprowadzili na miejsce wiecznego spoczynku 
naszą kochaną mamę, siostrę, babcię i prababcię'

•ś. t  p .
JADWIGĘ SZELERSKĄ

serdeczne podz iękow an ia  sk łada  
rodzina

A

J
r

Serdeczne podziękowanie ks. Proboszczowi Mikołajowi Graji, 
ks. Dziekanowi Wojciechowi Szymczakowi, służbie liturgicznej, 
firmie pogrzebowej „Jezierski”. Rodzinie, sąsiadom, znajomym 

za modlitwę różańcową, ofiarowane msze święte, komunie, 
złożone wieńce i kwiaty oraz odprowadzenie 

na miejsce wiecznego spoczynku naszego kochanego- 
Męża, Ojca, Teścia, Dziadka i Pradziadka

ś . t p .

MARIANA RATAJCZAKA
Żona z rodziną

J
r

- Serdeczne podziękowania lekarzom: p. Stechlińskiemu, 
p. Roszakowi, pielęgniarkom rodzinnym: p. Eli i p. Dance, 

pielęgniarkom z „wieczorynki”, opiekunce PCK p. Ani, sąsiadom 
i przyjaciołom, którzy okazali serce i opiekowali się

ś . t p .

EMILIĄ FLORCZYK
w jej długotrwałej chorobie

składają 
siostra i brat

V* J
r

Serdeczne podziękowania wszystkim krewnym, przyjaciołom, 
sąsiadom, znajomym i delegacjom za okazane współczucie 

i ostatnie pożegnanie naszego kochanego męża i ojca

ś . t p .
CZESŁAWA WĘCLEWSKIEGO

składają 
żona i córki z rodzinami

J

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

IG , koni;. SOO/óóO-OTS.rcalodohowY, 500/320,12 L

NAJTAŃSZE USŁUGI P0GR2

POGRZEBOWE
JAN M A R C IN IA K

Jarocin, ul. Moniuszki lOa 
tel (62) 747-18-20 

czynne od 8 00 do 17.00 
całodobowo tei. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENI 
GODNĄ I PROFESJONALNA OBStUGĘ

i

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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C zynne: p o n . - p t .  8.00 -1 7 .0 0  
s o b o ta  8 .0 0 -1 4 .0 0

AUT0J
S Z W Y
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

Tel. 607 560 682
Pleszew, ul. Podgórna 21

SPRZEDAŻ
BRYKIETU DĘBOWEGO

Możliwość spalania w kominkach, piecach kuchennych, 
kaflowych, C O. Wygodne opakowanie 25 kg

SUPER CENA! ZAPRASZAMY
STANOS Sp. z o.o.

Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 
tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073

I I
DREWNO
JAROCIN !

w w w .d r e w n o j a r o c i n .p l

DREW NO
OPAŁOWE
• dębowe
-sosnow e (ZDOWOZEM)

NAJNIŻSZE CENY!!!
Jarocin, ul, Ceglana 1 

tel. 608 405 256,608 730 895

OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C. 

P r o d u c e n t  o k ie n  P V C

m T
k

.....
i

JL..L I nT*1  MTYH!
O fe ru jem y : • NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW 
M okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■  m ° s k it ie ry  63-820 Piaski, ul. Gostyńska 11 (placGS)
M b ra m y , p a ra p e ty  tei (65) 572 08 30 .
■  d rz w i w e w . i z e w . kom. 603803866,691 709405

Jarocin, ul. Wrocławska 50 
tel. 62 505-31-33

Pleszew, ul. Ogrodowa 13
tel. 62 742-58-75, 62 508-20-05

D ob rzyca, u l. K o źm iń sk a  1 9  
tel. 62 741-34-78

ROLETA ZEWNETR7Nfl i-r0̂  t
wraz z montażlm A  7 7 5  Z łmontażem

O FE R TA  W A ŻN A  D© 31.01.206 r. M in im u m  d o  ka lku lac ji 5m 2 z o m 1

DREWNO OPAŁOWE, 

DĘBOWE "SAWPOL"
Jarocin,

ul. Powstańców Wlkp. 11 

Zapewniamy transport!

tel. 600/021-935

( ^ 3 0 P 0 L
czołowy producent narzędzi 

do mechanicznej obróbki drewna 
i- materiałów drewnopochodnych

do pracy w zakładzie 
w Jarocinie 

na stanowisko:

TOKARZ
•  preferowane wykształcenie 

techniczne oraz 
doświadczenie w pracy

Oferty zawierające list 
motywacyjny oraz CV 

prosimy przesyłać na adres 
place@gopol.com.pl 

Zastrzegamy sobie prawo 
do odpowiedzi tylko 
na wybrane oferty

BIURO
■ p n r . '
Jarocin, ul. Kasprzaka 1 a
tel. (62) 747-47-47 
Artur Antczak
508/318-922 
Angelika Włodarczyk
509/082-772

SPRZEDAŻ, MONTAŻ
OSOBOWE "jfan UJ 00 KOSM A 
CIĘŻAROWE 
DOSTAWCZE

»naprawa 
odprysków ATRAKCYJNE CENY
Pleszew, ul. Kubackiego 55

Tel. 6 6 0 - 2 5 2 - 0 9 7

M __

A f/jjk  / SM&JLŁML t  Z  {Z Z fZ Z Z *

iś 3 K^ / / 2 Z ,/ /
Im p rezy  O ko lic zn o śc io w e  
w  P ałacow ych w n ę trza ch

-chrzciny
- komunie

- przyjęcia weselne
konferencje
szkolenia

- urodziny/imieniny
- stypy

- imprezy f  irmowe
- rocznice

N a m io t im p rezo w y  w  P ałacow ym  O g ro d zie  

Pokoje ho te low e

S z e f  k u ch n i M a c i e j  B a r t o n
zdobywca dwóch czapek prestiżowego przewodnika 

Gault & Milluu

Orla so, 6 3 -7 3 0  Koźmin Wlkp. tel. 606758*275 
e m a il: c kds.fi I ip i a k@g m a i I. eon 1, 

www.facebook.com/orlapalac

Kościuszkowski

m y
na zamówienie

ZA B U D O W Ę , STOŁY, KRZESŁA,
M E B LO Ś C IA N K I, AKCESO RIA--------------------- :----------------------

Chrzan, ul. Długa 14 
J  tel. 608/778-027

c
PRODUCENT KOTŁÓW  

SK ŁAD  OPAŁU
FEftU JE E K O G R O S ZE K  

W O R K O W A N Y  *
JARET14 MJ 

jfldt 1 eiu.i ia  mj 
pcu.tr n* mj

O O JLERY c .w .u .
6 2 - 4 1  o  Z a g ó r ó w ,  

A n i e l e w o  2 1
tel. 63  2 2 0  2 2  66 , 6 07  719  715

w w w .f ire e c o .p l

Bal Kościuszkowski I  O K N O B U D

InI y?
fńt ) ) '.I lob 

tvffior ti/

9 stycznia 2016 r. 
cjodz. 19:00 
odbędzie się 
bal pod hasłem: 
Dobre, bo polskie.

Menu:
Restauracja 
Jan Raczkiewicz 
Miejsce: Dom Cechu 
w Jarocinie

G ra zespół ŚTUDERANCI.

OKNA I DRZWI PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-komorowe
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome 
• moskitiery, parapety
WITASZYCZKI 36a
tel. (62) 7 40-19-22 , 5 0 6 /5 85 -75 1

MONTAŻ. POMIAR. TRANSPORT GRATIS!

2  ZEWNĘTRZNEGO LABORATORIUM I

BLOCZKI
FUNDAMENTOWE

5 B -6  " 12 ”, B -6  “1 4 ” f‘3 
DOWÓZ I ROZŁADUNEK

oc * DEKLARACJE JAKOŚCI « ATESTY » *
PPH "DAKAR”, WIECZYN 26a  

tel./fax: (62 ) 741 6 8  37  
kom. 6 0 2  7 1 3  2 7 9  
oraz 6 0 4  2 6 5  4 3 5  

e-mail: dakarbet@wp.pl
•WARUNKI PŁATNOŚCI 0 0  UZGODNIENIA*

http://www.jarocinska.pl
http://www.drewnojarocin.pl
mailto:place@gopol.com.pl
http://www.facebook.com/orlapalac
http://www.fireeco.pl
mailto:dakarbet@wp.pl
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Ważny sprawdzian z niespodzianka

U c z e s t n ic z k i  t u r n ie ju  d z ie w c z ą t Fot. O rg a n iza to rzy

Drużyny dziewcząt z Gimnazjum nr 5 
w Jarocinie i chłopców z ZSP nr ł zwyciężyły 
w tradycyjnym Mikołajkowym Turnieju Piłki • 
Siatkowej, zorganizowanym.przez Zespół 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Jarocinie.

Przez dwa dni (17 i 18 grudnia 2015 r.) 
salę gimnastyczną ZSP nr 1 w Jarocinie wy
pełniali kibice siatkówki. Najpierw oglądali 
zmagania chłopców. Do rywalizacji przystą
piły trzy zespoły, reprezentujące jarocińskie 
szkoły ponadgimnazjalne. Zwycięstwo w tych

zawodach odnieśli gospodarze, czyli siatkarze 
ZSP nr 1 w Jarocinie. Drugie miejsce zajęli 
przedstawiciele „ogólniaka”, zaś na trzecim 
uplasowali się reprezentanci ZSP 2.

W drugim dniu zmagania trwały dłużej, 
gdyż do rywalizacji w kategorii dziewcząt 
organizatorzy zaprosili także dwa zespoły, 
gimnazjalne. I właśnie zawodniczki z Gim
nazjum nr 5 w Jarocinie niespodziewanie 
okazały się najlepsze w stawce sześciu drużyn. 
Ekipa z „piątki” - złożona z zawodniczek

► Kolejność m iejsc w  tu rn ie ju  chłopców: '
1. ZSP 1 Jarocin, 2. ZSO Jarocin, 3, ZSP 2 Jarocin

> Skład drużyny ch łopców z ZSP 1:
Wiktor Stachowiak. Tomasz Nagler, Bartłomiej Marecki, Albert Adamski, Kacper Chlebowski, Dawid 
Ratajczyk, Szymon Adamiak, Michał Parus, Michał Nagler, Adrian Lisiecki, Bartosz Bffrus, Jakub 

. Grobelny, Tomasz Springer, Patryk Mąchowiak

*  Kolejność m iejsc w tu rn ie ju  dziewcząt:
1.^Gimnazjum 5 Jarocin, 2. ZSP 1 Jarocin, 3, ZSO Jarocin, 4. ZSP 2 Jarocin, 5. Gimnazjum 1 Jarocin,
6. ZSS Jarocin *  *  ;

* Skład drużyny dziew cząt z G imnazjum n r 5:
Wiktoria Antczak, Aurelia Marszałek, Julia Kita. Patrycja Ipa s ia k , Zuzanna Kalinowska, Agnieszka 
Becela, Natalia Orzłowska, Aleksandra Styś, Wiktoria Korzeniewska, Zuzanna Malinowska

TKS-u Siatkarz okazała się lepsza od star
szych koleżanek! Na drugim miejscu znalazła 
się reprezentacja ZSP nr 1, a trzecie zajęły 
dziewczęta z ZSO.

Dla najlepszych drużyn Rada Rodziców 
przy ZSP nr 1 ufundowała puchary. Cennymi 
nagrodami były również vouchery na basen 
oraz do fitness klubu Atlas w Jarocinie.

Zawody były ważnym sprawdzianem 
przed styczniowymi turniejami o mistrzostwo 
powiatu. ** (pw )

► r u g b y  t a g

Szalenie
Trzy drużyny z Zespołu Szkól 

nr 3 w Jarocinie zagrały w fina
łach ogólnopolskich Szkolnej 
Ligi Rugby Tag'. Najlepiej wy
padł zespól z klas piątych szkoły 
podstawowej, który zajął drugie 
miejsce w Polsce. Na piątych po
zycjach zawody ukończyły ekipy 
klas czwartych oraz gimnazjali
ści. •

Rugby tag (bezkontaktowa 
odmiana tej dyscypliny przezna
czona dla najmłodszych) roz
wija się Polsce coraz prężniej. 
W zakończonych w minionym 
roku rozgrywkach Szkolnej Ligi 
Rugby wzięli udział przedstawi
ciele ośmiu województw. Bardzo 
dobrze zaprezentowały się jaro
cińskie drużyny ż Zespołu Szkól 
nr 3, które wygrały finały wielko
polskie w trzech (z czterech) ka
tegorii wiekowych i awansowały 
do finałów ogólnopolskich.

Szkoły podstawowe, zawo
dy finałowe rozgrywały w łódz
kiej Atlas Arenie pod wdzięcz
ną nazwą Turniej im. Szalenie 
Szybkiego R udolfa. Ja roc in  
reprezentowali czwarto- i pią- 
toklasiści. Doskonale spisał się 

•starszy zespól, który wygrał dwa 
spotkania w grupie eliminacyjnej 
i awansował do strefy medalo
wej. W półfinale podopieczni 
D ariusza Kornobisa pokonali 
po zaciętym boju 7:6 SP nr 4

Szybki Rudolf

z Bolesławca. W finale musieli 
uznać wyższość ekipy z Kasinki 
Malej, z którą wcześniej również 
przegrali w eliminacjach i zajęli 
drugie miejsce w Polsce.

Czwartoklasiści w elimina
cjach zanotowali jedno zwycię
stwo i dwie przegrane i walczyli 
o miejsca 5-8. Ekipa z „trójki” 
wykorzystała swoją szansę i po
konując zespoły z Nieżychowic 
oraz Lublina wywalczyła piątą 
pozycję."

Gimnazjaliści również rywali
zowali w Arenie, ale w Poznaniu. 
W  eliminacjach jarociniacy zano
towali wygraną, remis i porażkę 
i choć, jak się później okazało, 
jako jedyni „urwali” punkty póź
niejszym zwycięzcom - ekipie 
z m ałopolskiego G im nazjum  
w Lubieniu, nie zakwalifikowali 
się do półfinałów. W drugiej fa
zie walczyli jednak ambitnie i po 
dwóch kolejnych zwycięstwach 
uplasowali się ostatecznie na

WYNIKI FINAŁU OGÓLNOPOLSKIEGO SZKOLNEJ LIGI RUGBY TAG 
IM. SZALENIE SZYBKIEGO RUDOLFA:

► SZKOŁY PODSTAWOWE:

piątym miejscu.
- Jest to najw iększy sukces 

naszej szkoły w tej rangi rozgryw
kach. Pokonaliśmy drużyny z  dużo 
większych m iast oraz ośrodków  
z większymi tradycjami i doświad
czeniem. Kiedy rozpoczynaliśmy 
w zeszłym roku naszą przygodę 
z rugby tag, nikt się nie spodzie
wał, że tak duży sukces przyjdzie 
tak szybko - powiedział Dariusz 
K ornobis, opiekun zespołów  
z „trójki”. (fafj

 ̂GIMNAZJA.

Gimnazjum Stasia •  Gimnazjum nr 3 Jarocin 4:3
Gimnazjum Lubień • Gimnazjum 12 Gdynia 7:2
Gimnazjum Strzała * •  Gimnazjum Lubień 1:7
Gimnazjum nr 12 Gdynia *  Gimnazjum Strzała 0:4
Gimnazjum Lubień • Gimnazjum nr 3 Jarocin 5:5
Gimnazjum n r 3 Jarocin •  Gimnazjum nr 12 Gdynia 6:3
U ruada
Gimnazjum 18 Lublin •  Gimnazjum nr 12 Gdynia * 2 3
Gimnazjum nr 3 Częstochowa *  Gimnazjum nr 3 Jarocin 4:7
MtCZ ii V 1TU6J&C4.
Gimnazjum n r 3 Jarocin •  Gimnazjum nr 12 Gdynia ♦  8 4
PMfmaty •
Gimnazjum nr 41 Łódź •  Gimnazjum Strzała 9:3
Gimnazjum Lubien •  Gimnazjum Nowogrodziec 10:1
Mocz e Ul a u t tw r
Gimnazjum Strata •  Gimnazjum Nowogrodziec 3:6
M
Gimnazjum Lubień •  Gimnazjum nr 41 Łódź 10:3

im m  6Mttaa2$ł»m w
Daria Mrówczyńska, Marlena Mrówczyńska. Jakub Nowicki. Kdtper Nowakowski. Jakub Kołodziejczak, 
Patryk Gruchot. Patryk Jankowski. Sebastian Roszak,Opiekun Dariusz Kornobis

KLASY 1V:

SP n r 3 Jarocin* •  SP nr 22 Częstochowa 2.6
SP nr 4 Bolesławiec •  SP Strzała 3:5
SP nr 3 Jarocin •S P  Strzała 3 6  :
S'P nr 4 Bolesławiec •  SP nr 22 Częstochowa 3.2
SP nr 3 Jarocin •  SP nr 4 Bdestawioc 3:6
SP nr 22 Częstochowa • •  SP Strzała *  0-9 4
H runda:
SP Nieżychowice • SP nr 3 Jarocin 2:3
SP nr 22 Częstochowa •  SP nr 30 Lublin 1:6
Mecz « * « ■ £ $ « :
SP nr 30 Lublin • SP nr 3 Jarocin 3:4
Pod iw ty
SP nr 1 Łódź •  SP nr 4 Bolesławiec 5:2
SP Strzała •  SP nr 2 Kasinka Mata 1:3 ?
k U c z o łU fiu ^ c e :
SP nr 4 Bolesławiec •  SP Strata '2 :3
f iu t
S P n r ltó d ż •  SP nr 2 Kasinka Mata 5:6 ;
Stóad drazysy S P «  3 la ro w i
Zuzanna Kokot, Zuzanna Filipczak. Łukasz Raźniak, Szymon Roszyk, Wojciech Kuderczak, Kamil 
Borowiecki Jakub Szymanek, Kacper Nowak. Opiekunowie: Dariusa Kornobis. Hubert Grzesiak

KLASY V
; SP nr 1 Kasinka Mata • SP nr 3 Jarocin 6:4

SP Strzała •S P  nr 40 Lublin 4:6
SP nr 1 Kasinka Mała •  SP nr 40 Lublin 3:1
SP Strzała • SP nr 3 Jarocin 2:5
SP nr 1 Kasinka Mała •  SPŚteata 7:0
SP nr 3 Jarocin •  SP nr 40 Lublin 5:4
Póttu rfy

. SP nr 4 Bolesławiec •  SP nr 3 Jarocin % 6:7
SP nr 1 Kasinka Mała • SP nr 30 Łódź 7:2
M a cz e W M a jo c * '
SP nr 4 Bolesławiec •S P  nr 30 Łódź -  4.6

: Fum*
SP nr l  Kasinka Mata • SP nr 3 Jarocin 7:4
SWad drożyny SP m i  Jwoew
Natalia Kwaśniewska, Zuzanna Zdrojowa, Aleksander Andrzejak, Paweł Sopmewski, Mateusz Raźniak, 
Kacper Dolny, Jakub Borowiecki, Bartosz Mamewski Opiekun. Dariusz Kornobis
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S E K R E T A R Z  R E D A K C JI
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A leksandra  F*ilarczyk, P io tr P io trow icz. E lżb ie ta  R zepczyk,
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B ea ta  F rą cko w ia k -P io tro w icz  
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B a rbara  D zie rla , b .d z ie rla @ ja ro c in ska .p l 
Ł u ka sz  Z ię c ia k , l.z ie c ia k @ ja ro c m s k a .p l 
S zym o n 4 4 o fin a , s .m o fin a @ ja ro c in ska .p l

D Z IA Ł  R E K L A M Y
te l. ( 6 2 )  7 4 7 - 4 7 - 4 7
A r tu r  A n tcza k  ( 5 0 8 /3 1 8 - 9 2 2 )
a .a n tc z a k @ ja ro c m s k a .p l
A n g e lika  W ło d a rczyk  ( 5 0 9 /0 8 2 - 7 7 2 )
a . w lo d a rc z y k @ ja ro c i nska . p l
P au lina  H o rbacz
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(62) 332-20-33, 500/191-014
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P U N K T Y  P R Z Y J M O W A N IA  O G ŁO S ZEŃ
Ja ra cze w o , u l. K a lis k a  4 A , te l. ( 6 2 )  7 4 0 - 8 0 - 6 8
K o lin , S k lep  P rzem ys łow y, M . Łyska w ka , uJ. R ym a rk le w ic z a  I G
N o w e  M ia s to ,  u k  P oznańska  4 0 ,  te l. ( 6 U  2 8 7 - 4 3 - 7 8
Ż e rk ó w . K s i^ ja m ia ,  u l.  R ynek  7 , te l.  ( 6 2 )  7 4 0 - 3 1 -3 1

A D M IN IS T R A C J A : Ju s tyn a  K u rza w a , te l.  ( 6 2 )  7 4 9 - 8 6 - 4 0

K O LP O R TA Ż: Ja ro s ła w  Je rzyń sk i, te l.  ( 6 2 )  7 4 9 - 8 6 -4 0

D R U K : D ru k a rn ia  A G O R A  S A  , 6 4 - 9 2 0  P ita, u l. K rzyw a  3 5

W Y D A W C A
P o łu d n io w a  O ficyna  W yd a w n ic z a  S p, z  o .o. 
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PR E ZE S  W Y D A W N IC T W A
P io tr  P io tro w ic z

S E K R E T A R IA T
K a ro lin a  P ie ch a la k  ( 6 2 ) * 7 4 7 - 1 5 -3 1  
k .p ie c h a ia k @ ja ro c in sk a .p l
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ty tu fó w .  W y k o rz y s ta n ie  i ro z p o w s z e c h n ia n ie  re d a kcy jn ych  
m a te r ia łó w  p u b lic y s ty c z n y c h  w ym a g a  zgody  w yd a w cy .

| P R E N U M E R A T A  
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n y m  B iu re m  O b s łu g i K l ie n ta  
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• • • WOKÓŁ BOISKA

► Sparingi LZS-u Cielcza
Sześć spotkań sparingowych roze
grają w zimowym okresie przygo
towawczym pitkarze LZS-u Cielcza. 
Podopieczni Aleksandra Matuszew
skiego zmierzą się z Pogonią Książ 
Wlkp., Orlikiem Miłosław (oba ze
społy A-klasa), Gladiatorami Pie- 
ruszyce (B-klasa), Raszkowianką 

_ Raszków, Czarnymi Dobrzyca i Astrą 
KrotoszyA (wszystkie klasa okręgo- 
wa).. Być może uda się zakontrak
tować jeszcze jednego rywala na 
ostatni weekend stycznia.
LZS Cielcza po rundzie jesiennej 
zajmuje trzecie miejsce w grupie I 
kaliskiej A-klasy.

► Na początek z Koroną
3 0  stycznia od meczu z Koroną 
Piaski (liderem grupy I leszczyń
skiej A-klasy) rozpocznie gry kon
trolne Phytopharm Klęka. Ponadto 
kaczanie zagrają z W iarą Lecha 
Poznań (klasa okręgowa), Orlikiem 
Miłosław (A-klasa), WKS-em Wita- 

*  szyce (A-klasa), GKS-em Żerków 
(klasa okręgowa), GKS-em Rzgów 
(A-klasa), Polaninem Strzałkowo 
(klasa okręgowa) i Wartą Pyzdry 

, (A-klasa). Rozgrywki ligowe Phyto
pharm wznowi w weekend 26 /2 7  
marca wyjazdowym spotkaniem  
z Lotnikiem Poznań.

► Biały Orzeł zaczyna 
przygotowania

Już 9 stycąpia wracają do trenin
gów piłkarze Białego Orła Koź
min. Podopieczni Macieja Dolaty 
rozpoczną przygotowania od gry 
wewnętrznej. Później zaplanowa
no siedem spotkań sparingowych 
oraz udział w turnieju halowym  
w Krotoszynie. Rywalami koźminian 
będą: Pogoń Nowe Skalmierzyce 
(klasa okręgowa), Centra Ostrów, 
Ostroyia Ostrów, Jarota Hotel Ja
rocin, KKS 1 9 2 5  Kalisz (wszystkie
III liga), Lechia Kostrzyn i Kotwica 1 
Kórnik (oba zespoły czwartoligowe).
IV liga wznowi rozgrywki w weekend 
12 /13  marca.

► Topolski w Ślesinie
Adam Topolski został nowym trene
rem czwartoligowego LKS-u Ślesin. 
64-letni szkoleniowiec rozpocznie 
pracę 8  stycznia. Doświadczony 
trener, mający w swoim życiorysie 
pracę m.in. w Lechu Poznań, Za
głębiu Lubin czy Zawiszy Bydgoszcz 
ostatnio (od 3  czerwca do 30  wrze
śnia 2 0 1 5 ) prowadził trzecioligowy 
Sokół Kleczew.

(fa ł)

► SIATKÓWKA

Jedną nogą w półfinałach

W środę, 6 stycznia kadetki 
TKS-u Siatkarz Jarocin zagrają 
w Szamotułach w turnieju bara- 
żowym o wejście do półfinałów 
Mistrzostw Wielkopolski w Siat
kówce. Brzeciwn itzkam i jaroci- 
nianek będą zespoły Szamotula- 
nina i Zjednoczonych Rychwał. 
Do dalszych gier awansują dwie 
najlepsze drużyny. Już w nie
dzielę, 10 stycznia w sali gim
nastycznej Szkoły Podstawowej 
nr 2 w Jarocinie (koło poczty) 
TKS zagra pierwszy ewentu
alny mecz półfinałowy (godz.
10.00) z Energetykiem Poznań 
lub Piątką Turek (w zależności 
ad miejsca zajętego w bara- 
żach). Rewanż tydzień później 
na boisku rywalek.

W tym sezonie do m i
strzostw  Wielkopolski w ka
tegorii kadetek p rzystąp iło  
szesnaście drużyn. Najpierw 
rozegrano turnieje eliminacyj
ne w sześciu grupach (czterech 
trzyzespołowych i dwóch dwu- 
zespbłowych). W drugiej fazie 
ekipy z pierwszych miejsc trafiły 
do grupy A, z drugich do B, 
a trzecich do C. Jarocinianki 
w eliminacjach łatwo pokonały 
Zjednoczonych Rychwał i prze
grały z UKS ZSM S Poznań

i zajmując drugie miejsce zna
lazły-się w grupie B.

W dalszej części rozgrywek, 
w których grano już systemem 
ligowym - mecz i rewanż -p o d 
opieczne Adama Sobczaka spi
sały się bardzo dobrze odno
sząc osiem zwycięstw i dwa razy 
schodząc z parkietu pokonane 
(2:3 z Olimpem Września i 1:3 
ze Spartą Złotów. Później ekipa 
TKS-u udanie zrewanżowała się 
rywalkom wygrywając dwukrot
nie 3:0).

Ostatecznie jarocinianki za
jęły pierwsze miejsce w swojej 
grupie i awansowały do baraży 
o wejście do półfinałów. Pewne 
miejsca w najlepszej ósemce mi
strzostw Wielkopolski mają czte
ry pierwsze drużyny z grupy A.
0  cztery pozostałe walczą piąta
1 szósta ekipa z grupy A, dwie 
najlepsze drużyny z grupy B 
i dwie z grupy C. - System roz
grywek jest co najmniej dziwny. 
Zespoły z grupy C  są zdecydo
wanie słabsze od ekip, z którymi 
graliśmy w grupie B, ale cóż. Ktoś 
taki system wymyślił - mówi Mi
chał Sorek, prezes TKS Siatkarz.

Zajm ując pierwsze m iej
sce jarocinianki trafiły w bara
żach na ostatni zespół z grupy

A - Szamotulanina Szamotuły 
i ekipę Zjednoczonych Rychwał 
(z grupy C), którą łatwo poko
nały w eliminacjach. - Każdy kij 
ma dwa końce. Będziemy mieli 
teoretycznie łatwiej w barażach. 
ale za to w półfinale trafimy na 
trudniejsze przeciwniczki. Jeże
li zajmiemy drugie miejsce tra
fimy. na najlepszy zesj)ól grupy 
A - Energetyk Poznań, będący 
praktycznie poza zasięgiem innych 
drużyn. Jeżeli wygramy baraże,

. zagramy w półfinale z trzecią 
ekipą grupy A - Piątką Turek, 
podobno równie silną.-G dyby
śmy zajęli w swojej grupie drugie 
miejsce to w barażach mielibyśmy 
nieco trudniejsze rywalki, ale póź
niej, w półfinałach trafilibyśmy 
na łatwiejsze przeciwniczki. Tyle, 
jeżeli chodzi o gdybanie. Myślę, 
te  wygraną z Rychwałem ju ż mo--, 
żerny zapisać na swoim koncie. 
Chociaż to sport, to czegoś trze
ba być pewnym! Pozóstaje więc 
walka o pierwsze miejsce. Obo
jętnie jednak od pozycji trafiamy 
do półfinałów - zapewnia Michał 
S.orek.

Lepsze drużyny z dwume- 
czów półfinałowych zagrają 
o miejsca 1-4, a przegrani po
walczą o pozycje 5-8. (faf)

WYNIKI MISTRZOSTW WIELKOPOLSKI KADETEK 
W PIŁCE SIATKOWEJ:
Eliminacje:
TKS Siatkarz Jarocin
UKS ZSMS Poznań 
Zjednoczeni Rychwał 

Tabela:
1. UKS ZSMS Poznań
2. Siatkarz Jarocin
3. ZjednoczeniRychwal

•  Zjednoczeni Rychwał 3:0 (25:10,25:11,25:18)
• TKS Siatkarz Jarocin 3:0 (25.19,25:15,25:19)
•  UKS ZSMS Poznań 0:3 (9:25,8:25,11:25)

2 4 6:0 
2 3 3:3 
2 2 0:6

Rozgrywki grupowe:
UKS Środa Wlkp. •  TKS Siatkarz Jarocin 0:3

.(12:25,15:25,15:25)
TKS Siatkarz Jarocin •  Olimp Września 2:3 

(25:17, 27:25, 21:25, 19:25, 10:15)
Sparta Zlotów •  TKS Siatkarz Jarocin 3:1

(28:26,23:25,25:19,25:21)
SKFKS Poznań 

TKS Siatkarz Jarocin 

TKS Siatkarz Jarocin 

Olimp Września 

TKS Siatkarz Jarocin 

TKS Siatkarz Jarocin 

Hetman Sobieski Poznań

■ TKS Siatkarz Jarocin 0:3
(18:25, 9:25, 11:25)

• Hetman Sobieski Poznań . 3:0
(25:17, 25:17, 25:21)

• UKS Środa Wlkp. 3:2 '
(21:25,23:25,25:22,25:17,15:13)

■ TKS Siatkarz Jarocin 0:3
(9:25,16:25,23:25)

• Sparta Zlotów ’  3:0
(25:19,25:17,25:16)

• SKF KS Poznań 3:0
(25:12,25:12,25:9)

■ TKS Siatkarz Jarocin 2:3
(25:17,23:25,25:16,25:27,12:15)

Tabela:
1. TKS Siatkarz Jarocin 10 23 27:10
2. UKS Środa Wlkp. io 21 24:12
3. Hetman Sobieski Poznań 10 17 21:17
4. Sparta Zlotów 10 15 18:21
5. Olimp Września 10 14 18:19
6. SKF KS Poznań 10 0 1:30

Skład kadetek TKS-u Siatkarz: Sandra Pohl (kapitan), Zuzanna Tyl, J^atrycja 
Ignasiak, Julia Kita, Wiktoria Korzyniewska, Eliza Bakalarczyk, Agnieszka Becela 
(libera), Zuzanna Kalinowska, Natalia Orzlowska, Martyna Kujawa. Aurelia Marszalek, 
Aleksandra Styś. Trener Adam Sobczak

O G Ł O S Z E N I E

TOW ARZYSTW O KRZEWIENIA SPORTU

|# S IA T K A R Z
m m  —  J A R O C I N

"Balkamomitmi
Zapraszamy wszystkich do wspólnej zabaw y 

Do tańca przygrywał będzie zespół „Silyer” 
Rezerwacja miejsc pod nr teL 601648 338

k ie d y : 30 s t y c z n ia  2 0 1 ó i  .  - «

g d z ie  Restauracja W alcerek

K u r a t o r  w  J a n o c i e
Klubowa kasa w Jarocśe świeci pust

kami. Władzę podały się do dymisji i nie 
widać nowych chętnych do objęcia funkcji 
prezesa i pozostałych miejsc w zarządzie. 
Pcill koniec ubiegłego roku władze klubu 
wysiały więc do sądu wniosek o ustanowie
nie kuratora w stowarzyszeniu JKS Jarota.

Na poniedziałek, 11 stycznia zapla
nowany jest pierwszy trening Jaroty Hotel 
Jarocin, Nie wiadomo jednak, czy piłka
rze wybiegną na boisko. Zawodnicy oraz 
pracownicy klubu od października, mimo 
publicznych obietnic zarządu, nie otrzymują

-----------------  O G Ł O S Z E N I E  -----------------

£esnjemcu
MAT. BUDOWLANE 
KOSTKA BRUKOWA

wypłat.
Piłkarze zapowiadają, że 11 stycznia 

pojawią się na treningu*Na pewno zabrak
nie obu bramkarzy, którzy wrócili do klu
bów, z których byli wypożyczeni. Mateusz 
Filipowiak do Warty Poznań, a Mateusz 
Deege do GKS-u Jastrzębie Zdrój. Z Jaro
cinem pożegna) się także Mateusz Ławni-' 
czak. Zawodnicy deklarują chęć pozostania 
w Jarocie, ale większość z nich rozgląda się 
za nowymi klubami. Portal jardersport.pl 
podał, że w kręgu zainteresowań Polonii 
Środa są Piotr Garbarek i Krzysztof Cza-

bański (do Polonii ma dołączyć również 
były gracz Jaroty - Damian Pawlak ostatnio 
grający w Niemczech). Dominik Chromiń
ski, który, w grudniu testowany był przez 
Arkę Gdynia przymierzany jest do Warty 
Poznań, a Jakub Kielb do LKS-u Łódź.

W okresie przygotowawczym trener 
Jaroty Janusz Niedźwiedź zaplanował 
dziewięć sparingów. Pietwszym rywalem 
ma być czwartoligowa Rawia Rawicz (16 
stycznia). Gry kontrolne zakończy poje
dynek z trzecioligową Formacją Port 2000 
Mostki (27 lutego). (faf)

PLAN SPARINGÓW JAROTY HOTEL JAROCIN:
16 stycznia (sobota)
Jarota Hotel Jarocin •  Rawia Rawicz 
20 stycznia (środa)
Jarota Hotel Jarocin •  Centra Ostrów Wlkp.
23 stycznia (sobota)
Jarota Hotel Jarocin •  Victoria Ostrzeszów 
30 stycznia (sobota)
Jarota Hotel Jarocin •  KKS 1925 Kalisz 
06 lutego (sobota)
Jarota Hotel Jarocin •  KS Polkowice 
10 lutego (środa)
Jarota Hotel Jarocin *  Górnik Konin 
13 lutego (sobota)

'Jarota Hotel Jarocin •  Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 
19/20 lutego (piątek/sobota)
Miedź II Legnica •  Jarota Hotel JKS Jarota Jarocin 
27 lutego (sobota)
Jaiflta Hotel Jarocin •  Formacja Port 2000 Mostki

(10. miejsce - IV liga wielkopolska) 

(14. miejsce - III liga kujawsko-pomorsko-wielkopolska)* 

(7. miejsce - IV liga wielkopolska) 

(11. miejsce - III liga kujawsko-pomorsko-wielkopolska)

, (2. miejsce -  III liga dolnośląsko-lybuska)

(1. miejsce - IV liga wielkopolska) 

(3. miejsce - IV liga wielkopolska) 

(3. miejsce -  III liga dolnośląsko-lubuska) 

(8. miejsce - III liga dolnośląsko-lubuska)

http://www.jarocinska.pl

